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БСП и „Продължаваме промяната” препотвърдиха
управленската и законодателната програма
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ървото нещо, което ще напра-
вим, е да сложим на масата на
разговорите изработената програ-
ма от трите партии преди две сед-
мици. Защото тя е обединяващото
между трите партии, но е и
възможност за подновяване на до-
сегашните отношения с партньо-
рите ни в правителството. Започ-
нахме разговори с “Продължава-
ме промяната” като най-голямата
парламентарна група и като едни
от най-активните участници в раз-
работването на програмата.

Разбираме огромната отговор-
ност, която пада върху нас. Ще
подходим разумно, отговорно и
диалогично с една цел - да гаран-
тираме сигурност на държавата,
спокойствие на хората, да съста-
вим редовен кабинет и да
изпълним програмата, която вече
записахме. Първата по големина
партия трябва да излъчи премиер.

Трудното при тези разговори
ще бъде партньорите, които си
казаха доста остри неща, които
минаха в личното пространство,
да намерим начин да седнем на
една маса и да разговаряме за
политики. Да говорим за това,
което ни чака през есента и зи-
мата.

За нас приоритет е социалната
политика, бяхме и досега социал-
ния стълб на правителството, ще
останем такива и в преговорите, и
в бъдещо правителство.

Òðÿáâàò
äúðæàâíèöè
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Корнелия НИНОВА

От “Продължаваме про-
мяната” са поставили само
едно искане по време на
първите разговори за съста-
вяне на правителството в
рамките на третия проучва-
телен мандат между тях и
БСП. То е по време на пре-
говорите мандатът да бъде
държан толкова, колкото е

необходимо, за да бъде при-
ето антикорупционното зако-
нодателство, законът за
КПКОНПИ и да бъде избран
Бойко Рашков за председател.

Лидерът на БСП Корне-
лия Нинова увери, че на
първите разговори ще бъдат
изслушани исканията на
всички партньори и след това

ще се търси съгласие по ос-
таналите въпроси. Днес пред-
стои срещата с “Има такъв
народ”, след което ще бъде
насрочен и разговор с “Де-
мократична България”, кои-
то са пожелали да бъдат по-
следни.

“Препотвърдихме управ-
ленската и законодателната

Расте средният размер на задълженията - от 995 лв. в началото
на годината на 1000 лв. в края на юни. Мъжете под 30 г. от Пловдив
и София са най-задлъжнели у нас.
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Голям пожар избухна в местността “Старите лозя” в източния край на Казанлък.
Движението по Подбалканския път в района бе спряно заради силно задимяване
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програма, която съставихме
преди две седмици заедно.
Не сме коментирали струк-
тура и персонален състав на
Министерски съвет, докато
не минат разговорите ни с
ИТН и “Демократична Бълга-
рия”, заяви Нинова след сре-
щата.

СНИМКА БТА
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Линията на бедност
през 2023 г. да се увели-
чи с 91 лв. и да стане 504
лв. Това гласи предложе-
ние на МТСП за Поста-
новление на МС. Според
експертите от социално-
то ведомство тази сума
компенсира изоставането
на националната линия на
бедност през 2021 г. и
2022 г.

Става ясно, че реално
линията на бедност на
един човек от домакинст-

во през 2021 г. е била 504
лв. и под този праг са
живеели над 1,532 млн.
души у нас - 22,1% от
населението на страната.
Припомняме, че през тази
година линията на бед-
ност е 413 лв., което е с
44 лв. повече от 2021 г.
Всъщност този ръст от
22% на показателя е най-
големият от повече от 10
години насам.

Линията на бедност е
инструмент, чиято цел е
да се идентифицират бед-
ните в обществото, и се
прилага при разработва-
не на държавната полити-

ка в областта на доходи-
те и жизненото равнище,
както и при определяне на
еднократни мерки за со-
циална защита. Всяка го-
дина размерът й се акту-
ализира. У нас с послед-
ните промени в Закона за
социалното подпомагане
линията на бедност е ос-
нова за определяне на со-
циалните помощи, като се
очаква посредством този
механизъм тези пари да
стигнат до повече бедни
и нуждаещи се. Повиша-
ването на стойността на
линията на бедност ще
увеличи и финансовата

подкрепа за хората с ув-
реждания. Например хо-
рата с трайни увреждания
над 18 г. със степен на
увреждане от 50 до
70,99% имат право на фи-
нансова подкрепа от 7%
от линията на бедност. С
увреждане от 71 до 90%
- на 15%, над 90% - на
25% от линията на бед-
ност. Хората с над 90%
степен на увреждане с
чужда помощ, които по-
лучават пенсия за инва-
лидност поради общо за-
боляване или поради тру-
дова злополука или про-
фесионална болест, имат

право на подкрепа от
30% от линията на бед-
ност, а хората с над 90%
увреждане с чужда по-
мощ, които получават со-
циална пенсия за инвалид-
ност - 57%. Освен това,
целевите помощи за по-
купка на лично моторно
превозно средство от чо-
век с увреждане, както и
за приспособяване на жи-
лище и за балнеолечение
и/или рехабилитационни
услуги също се определят
спрямо линията на бед-
ност.

Ако линията на бед-
ност бъде увеличена спо-

ÌÒÑÏ ïðåäëàãà 504 ëåâà
ëèíèÿ íà áåäíîñò
Повишението ще подпомогне над 750 хил. бедни и хора с увреждания

Аида ОВАНЕС

Общите разходи на
България за здравеопазване
са 7,1% от БВП при средни
в ЕС е 15,6%. България има
най-слабата финансова
здравна защита в ЕС. Оста-
ват неудовлетворени по-
требностите от медицински
и дентални услуги. Това
става ясно от доклада на
Световната здравна органи-
зация за финансова защита
в България, който бе пред-
ставен на конференция в
Народното събрание, про-
ведена под патронажа на
Комисията по здравеопазва-
не. От СЗО отчитат също,
че 800 хил. души нямат при-
нос в здравната система, т.е.
не плащат здравни осигу-
ровки, липсват специалисти
по обща медицина, а Бърза
помощ и спешните отделе-
ния поддържат здравно не-
осигурените. От 20 години
болничната система систем-
но е недофинансирана. Упо-
требата на лекарства в до-

Шест медицински хеликоптера ще закупи България. Ми-
нистерството на здравеопазването обяви обществена поръчка
за санитарни превозни средства за транспорт по въздух, оси-
гурени с необходимото оборудване и апаратура за нуждите
на спешната медицинска помощ. Предвидена е възможност и
за два допълнителни хеликоптера.

Шестте летателни машини ще струват 162,7 млн. лв. с
ДДС. Очаква се те да бъдат доставени до 2026 г., като първи-
ят ще е налице още през 2023 г.

Чрез осигуряването на въздухоплавателните средства на
българските граждани ще бъде гарантиран качествен, равно-
поставен и навременен достъп до спешна медицинска помощ
и в по-отдалечени и труднодостъпни региони, коментират от
МЗ. Оттам припомнят, че до 1 септември 2022 г. потенци-
алните кандидати имат възможност да подават оферти за
участие в поръчката.

Със своя заповед дирек-
торът на Столичната регионал-
на здравна инспекция (СРЗИ)
д-р Данчо Пенчев въведе 30-
дневни противоепидемични
мерки в София. Те са в съот-
ветствие с Националния опе-
ративен план за справяне с
пандемията от КОВИД-19.

Мерките предвиждат задъл-
жително носене на защитна
маска за лице в лечебни заве-
дения за болнична и извънбол-

СНИМКА БТА

Кампания за безплатно измерване на кръвното налягане и на процента телесни
мазнини се провежда в три пункта на територията на област Кърджали

ред предложението на
МТСП, финансовата под-
крепа за хората с трайни
увреждания ще нарасне с
22% и ще запази покупа-
телна способност при
очаквана инфлация от
5,1% през 2023 г., аргу-
ментират се от социално-
то ведомство.

С предложеното от
МТСП увеличение по
Закона за хората с увреж-
дания ще бъдат подпомог-
нати над 670 хил. души
над 18 г. с увреждания, а
по Закона за социално
подпомагане - над 96 200
души.

машни условия у нас е най-
голяма в Европейския съюз.
Въпреки това в страната ни
има най-много хоспитализа-
ции средно в ЕС.

В България през 2022 г.
няма остойностяване на
труда на здравните работни-
ци, което води до проблема
с наложителното плащане,
коментира председателят на
Комисията по здравеопазва-
не д-р Антон Тонев. Според
него голям проблем в Бълга-
рия е достъпността до съвре-
менна медицина и лекарст-
ва, поради което е нужна се-
риозна реформа. Тонев пред-
лага и законодателни иници-
ативи, сред които промени в
Закона за здравното осигу-
ряване, въвеждане на статут
на млад лекар, “Медицински
надзор” да стане самостоя-
телна агенция, както и про-
мени в НЗОК и електронно
здравеопазване. Нужно е да
се повишат доходите в здрав-
ната система.

Ó íàñ ðàçõîäèòå çà çäðàâå
ñà íàïîëîâèíà íà ÅÑ

Êóïóâàìå 6 ìåäèöèíñêè
õåëèêîïòåðà

нична помощ, Център за спеш-
на медицинска помощ, СРЗИ,
специализираните институции
за предоставяне на социални
услуги, аптеки, оптики и дро-
герии. Мерките включват и
спазване на физическа дистан-
ция от минимум 1,5 метра, хи-
гиена на ръцете и дезинфекция
на повърхности, редовно про-
ветряване и работа от разсто-
яние при възможност.

Предвидено е и провежда-

не на засилен сутрешен филтър
в детски заведения за недопус-
кане на деца с клинични симп-
томи за КОВИД-19 и за други
остри заразни болести, всекид-
невен филтър в специализира-
ните институции за социални
услуги.

Данните от вторник пока-
заха, че в понеделник са реги-
стрирани близо 2300 нови слу-
чая на КОВИД-19 в страната,
като най-много бяха в София.

Âúâåæäàò âðåìåííè
ïðîòèâîåïèäåìè÷íè ìåðêè â Ñîôèÿ
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Първите разговори за
съставяне на правителството
в рамките на третия проуч-
вателен мандат между БСП
и “Продължаваме промяна-
та” преминаха успешно вче-
ча, стана ясно от думите на
лидера на БСП и вицепреми-
ер Корнелия Нинова. “Пре-
потвърдихме управленската
и законодателната програма,
която съставихме преди две
седмици заедно. Не сме ко-
ментирали структура и пер-
сонален състав на Министер-
ски съвет, докато не минат
разговорите ни с “Има такъв
народ” и “Демократична
България”, заяви Нинова
след срещата. Тя обясни, че
предстои втори кръг от раз-
говори по структура и пер-
сонален състав, ако се съста-
ви мнозинство по управлен-
ската и законодателната про-
грама.

От “Продължаваме промя-
ната” са поставили едно ис-
кане - по време на прегово-
рите мандатът да бъде държан
толкова, колкото е необходи-
мо, за да бъде прието антико-
рупционното законодателст-
во, законът за КПКОНПИ и
да бъде избран Бойко Рашков
за председател.

Лидерът на БСП увери, че
на първите разговори ще

Въпреки че настоява бъдещи-
ят премиер да бъде излъчен от
“Продължаваме промяната”,
БСП няма да приеме каквато и
да е кандидатура. Това заяви в
интервю за “Дневник” зам.-пред-
седателят на БСП Кристиан
Вигенин. По думите му левица-
та няма възражения срещу това
настоящият вицепремиер в ос-
тавка и съпредседател на
“Продължаваме промяната”
Асен Василев отново да бъде
издигнат за кандидат премиер,
но все пак ще се търси общо
съгласие между формациите от
бившата четворна коалиция.

Вигенин коментира и поста-
веното от “Продължаваме про-
мяната” условие да бъде приет
антикорупционният закон и на-
стоящият министър на вътреш-
ните работи в оставка Бойко
Рашков да бъде избран за пред-
седател на антикорупционната

Леви депутати се обединиха около мне-
нието, че има възможност да бъде съставен
кабинет и той е по-вероятен от предсрочни
избори.

“Ще положим всички усилия да реализи-
раме мандата. Имаме висока степен на мо-
билизация и готовност да предложим реше-
ния, така че да се стигне до успешен ман-
дат”, коментира заместник-председателят на
БСП Атанас Зафиров. Той се ангажира БСП
да запази най-висока степен на диалогичност
в работата на кабинета. Партията ще
продължи да настоява социалната политика
да остане една от водещите политики в ра-
ботата на правителството. Той бе категори-
чен, че кабинетът трябва да е политически,
а не експертен, за да е ясно кой носи поли-
тическата отговорност.

Организационният секретар на БСП Бо-
рислав Гуцанов изрази увереност, че парти-
ите ще проявят мъдрост, разум и далновид-
ност и заедно ще намерят работещото реше-
ние за България. “В БСП имаме важната
мисия да съберем тези, които са готови на
компромис. Да ги убедим да погледнем на
ситуацията държавнически, а не емоционал-
но. Надявам се всички да са си научили уро-

КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

Ïðåïîòâúðäèõìå óïðàâëåíñêàòà
è çàêîíîäàòåëíàòà ïðîãðàìà ñ ÏÏ
Предстои и втори кръг от разговори с партиите
по структура и персонален състав на правителството

бъдат изслушани исканията
на всички партньори и след
това ще се търси съгласие по
останалите въпроси. Среща-
та с “Има такъв народ” ще се

състои днес, след което ще
бъде насрочен и разговор с
“Демократична България”,
които са пожелали да бъдат
последни.

“Разговаряхме с “Продъл-
жаваме промяната” да оста-
вим програмата отворена за
предложения от “Има такъв
народ”, тъй като те не участ-

ваха в разговорите, когато я
приехме”, съобщи Нинова.

На въпрос кога ще стане
ясно името на кандидата за
премиер Корнелия Нинова
каза, че ПП са поели ангажи-
мент да мислят по този
въпрос и да дадат името на
вторите разговори, едва след
като се уверят, че от БСП са
осигурили мнозинство за
програмата. Тя уточни, че ще
говорят за персонален състав
на правителството, едва след
като имат 121 гласа поне за
политики и за този списък от
закони, които трябва да
бъдат приети в следващите
шест месеца.

От ПП потвърдиха, че
единственото условие, което
са поставили, е да има има
работещо антикорупционно
мнозинство в парламента,
което да се докаже, като по
време на преговорите се при-
еме законът за КПКОНП и
се избере Рашков за предсе-
дател на антикорупционната
комисия. Съпредседателят на
“Продължаваме Промяната”
Асен Василев също опреде-
ли разговорите с левицата
като много добри, но не са
обсъждани имена за преми-
ер, постове, структура и
състав на Министерския
съвет.

ЛЕВИ ДЕПУТАТИ: ВИГЕНИН:

Íÿìà äà ñå ñúãëàñèì
íà êàêâàòî è äà å
êàíäèäàòóðà çà ïðåìèåð

комисия за подкрепа за бъдещ
кабинет с третия мандат. Спо-
ред него ако се постигне съгла-
сие по този въпрос, се върви към
реализиране на мандата.

Зам.-председателят на парла-
мента допусна и възможност
проектозаконът за антикорупци-
онната комисия да бъде редак-
тиран, въпреки че по-рано вчера
говорителят на правителството
Лена Бориславова, заяви, че
“Продължаваме промяната” ще
настоява приемането на проек-
тозакона за антикорупционната
комисия да се извърши без ре-
дакции.

“Нито една от формациите не
поставя абсолютно неизпълними
и неприемливи условия. Аз смя-
там, че началото, ако не обна-
деждаващо, то поне не е начало,
което да предвещава непремен-
но неуспешен финал”, смята още
Вигенин.

Êàáèíåò å ïî-âåðîÿòåí
îò ïðåäñðî÷íè èçáîðè

ка”, добави Гуцанов. По думите му сегашно-
то управление е добро за страната и именно
затова трябва да бъдат положени усилия то
да продължи. Гуцанов допълни, че в момен-
та опозиционните партии тласкат умишлено
страната към избори, без да отчитат кризите
в световен мащаб.

Призив да се оставят различията и се фо-
кусират върху това, което обединява, отпра-
ви и  депутатът от БСП Александър Симов.
Той уточни, че коалиционните партньори са
отворени за предложенията на ИТН за уп-
равленската програма, която беше обсъдена
и одобрена от “Продължаваме промяната”,
БСП и “Демократична България” при опита
да се състави правителство с първия мандат.

България има нужда от правителство, за
да не се връща към статуквото от последни-
те 12 години, обобщи народният представи-
тел от “БСП за България” проф. Георги Ми-
хайлов. Той също очаква да се постигнат
договорености за правителство. “В тази об-
становка, в която по-голямата част от хора-
та не искат избори, трябва да има много
ясно разписана програма, която да преведе
страната ни през предстоящите много труд-
ни месеци”, коментира депутатът.

СНИМКА БТА
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—ÚÓÎË˜Ì‡ Ó·˘ËÌ‡ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î,
Ì‡ ÓÒÌÓ‚‡ÌËÂ ˜Î. 34, ‡Î. 1 Ë ‡Î. 2 ÓÚ Õ‡Â‰·‡Ú‡ Á‡ ÛÒÎÓ‚ËˇÚ‡ Ë Â‰‡ Á‡
ÔÓ‚ÂÊ‰‡ÌÂ Ì‡ Ú˙„Ó‚Â Ë ÍÓÌÍÛÒË Ë ‚ ËÁÔ˙ÎÌÂÌËÂ Ì‡ «‡ÔÓ‚Â‰ π—Œ¿22-

–ƒ09-1204/13.07.2022 „. Ì‡ ÍÏÂÚ‡ Ì‡ —ÚÓÎË˜Ì‡ Ó·˘ËÌ‡,
Œ ¡ fl ¬ fl ¬ ¿:

Õ‡ 22.08.2022 „., oÚ 11:00 ˜., ‚ Á‡ÒÂ‰‡ÚÂÎÌ‡Ú‡ Á‡Î‡ Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, ·ÛÎ.
ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π88, ÂÚ. 4, ˘Â ÒÂ ÔÓ‚Â‰Â ÔÛ·ÎË˜ÌÓ ÓÔÓ‚ÂÒÚÂÌ ÍÓÌÍÛÒ Ò
ÔÂ‰ÏÂÚ: ìŒÚ‰‡‚‡ÌÂ ÔÓ‰ Ì‡ÂÏ Ì‡ Ó·˘ËÌÒÍË ËÏÓÚ - ÚÂÂÌ Ë ÔËÎÂÊ‡˘Ë Ò„‡‰Ë - ˜‡ÒÚÌ‡
Ó·˘ËÌÒÍ‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, Ì‡ıÓ‰ˇ˘ ÒÂ Ì‡ ÚÂËÚÓËˇÚ‡ Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, Á‡ ÒÓÍ
ÓÚ 10 (‰ÂÒÂÚ) „Ó‰ËÌË.

“ÂÂÌ Ë ÔËÎÂÊ‡˘Ë Ò„‡‰Ë - ˜‡ÒÚÌ‡ Ó·˘ËÌÒÍ‡ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚ, ÔÂ‰ÒÚ‡‚Îˇ‚‡˘ œ» Ò
Ë‰ÂÌÚËÙËÍ‡ÚÓ 68134.509.314 (¯ÂÒÚ ÓÒÂÏ Â‰ÌÓ ÚË ˜ÂÚËË ÚÓ˜Í‡ ÔÂÚ ÌÛÎ‡ ‰Â‚ÂÚ ÚÓ˜Í‡
ÚË Â‰ÌÓ ˜ÂÚËË) ÔÓ    – Ì‡ „. —ÓÙËˇ, Ó‰Ó·ÂÌË Ò˙Ò «‡ÔÓ‚Â‰ π–ƒ-18-53/23.11.2011
„. Ì‡ ËÁÔ˙ÎÌËÚÂÎÌËˇ ‰ËÂÍÚÓ Ì‡ ¿√  , Ò ÔÎÓ˘ ÓÚ 1156,00 (ıËÎˇ‰‡ ÒÚÓ ÔÂÚ‰ÂÒÂÚ Ë ¯ÂÒÚ)
Í‚. Ï, ‡ÍÚÛ‚‡Ì Ò ¿Œ— π2130/02.09.2020 „., Á‡Â‰ÌÓ Ò ÔËÎÂÊ‡˘‡ Ò„‡‰‡ Ò Ë‰ÂÌÚËÙËÍ‡ÚÓ
68134.509.314.1 (¯ÂÒÚ ÓÒÂÏ Â‰ÌÓ ÚË ˜ÂÚËË ÚÓ˜Í‡ ÔÂÚ ÌÛÎ‡ ‰Â‚ÂÚ ÚÓ˜Í‡ ÚË Â‰ÌÓ ˜ÂÚËË
ÚÓ˜Í‡ Â‰ÌÓ), Ò˙Ò Á‡ÒÚÓÂÌ‡ ÔÎÓ˘ 80,00 (ÓÒÂÏ‰ÂÒÂÚ) Í‚. Ï Ë ÔËÎÂÊ‡˘‡ Ò„‡‰‡ Ò Ë‰ÂÌ-
ÚËÙËÍ‡ÚÓ 68134.509.314.2 (¯ÂÒÚ ÓÒÂÏ Â‰ÌÓ ÚË ˜ÂÚËË ÚÓ˜Í‡ ÔÂÚ ÌÛÎ‡ ‰Â‚ÂÚ ÚÓ˜Í‡ ÚË
Â‰ÌÓ ˜ÂÚËË ÚÓ˜Í‡ ‰‚Â), Ò˙Ò Á‡ÒÚÓÂÌ‡ ÔÎÓ˘ ÓÚ 20.00 (‰‚‡‰ÂÒÂÚ) Í‚. Ï, ÔÓÔ‡‰‡˘ ‚ ”œ»
I - Á‡  ŒŒ, Í‚. 86‡, Ï. ŒÎ‡Ì‰Ó‚ˆË - Ã‡Î‡¯Â‚ˆË ÔÓ ‰ÂÈÒÚ‚‡˘Ëˇ œ”œ - ÔÎ‡Ì Á‡ Â„ÛÎ‡ˆËˇ
Ë Á‡ÒÚÓˇ‚‡ÌÂ, Ó‰Ó·ÂÌ Ò˙Ò «‡ÔÓ‚Â‰ π–ƒ09-50-523/16.10.1996 „. Ì‡ „Î‡‚ÌËˇ ‡ıËÚÂÍÚ
Ì‡ —Œ, Ì‡ıÓ‰ˇ˘ ÒÂ ‚ „. —ÓÙËˇ, ÛÎ. ì¬ÂÎ‡ ◊Ó·Ó‚‡î π18, Ò Ì‡˜‡ÎÌ‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡ ÏÂÒÂ˜Ì‡
Ì‡ÂÏÌ‡ ˆÂÌ‡: 837.00 Î‚. (ÓÒÂÏÒÚÓÚËÌ ÚË‰ÂÒÂÚ Ë ÒÂ‰ÂÏ ÎÂ‚‡) ·ÂÁ ‚ÍÎ˛˜ÂÌ ƒƒ— - 0.45
Î‚./Í‚.Ï - ÚÂÂÌ, 3.30 Î‚./Í‚.Ï - Ò„‡‰‡ 1 Ë 2.63 Î‚./Í‚.Ï - Ò„‡‰‡ 2, ·ÂÁ ‚ÍÎ˛˜ÂÌ ƒƒ—,
ÓÔÂ‰ÂÎÂÌ‡ ÓÚ ÒÂÚËÙËˆË‡Ì ÓˆÂÌËÚÂÎ, ÒÍÎ˛˜ËÎ ‡ÏÍÓ‚ ‰Ó„Ó‚Ó Ò˙Ò —Œ.

—ÔÂˆËÙË˜ÌÓ ÍÓÌÍÛÒÌÓ ÛÒÎÓ‚ËÂ: Á‡ ‰ÂÚÒÍË ˆÂÌÚ˙ Ò Ë„Ë˘Â Á‡ ÏËÌËÙÛÚ·ÓÎ.
√‡‡ÌˆËˇ Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ: 100.00 Î‚., ‚ÌÂÒÂÌË ÔÓ ·‡ÌÍÓ‚‡Ú‡ ÒÏÂÚÍ‡ Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ

ì—Â‰ËÍ‡î IBAN:BG49SŒMB91303327755001, BIC:SOMBBGSF, Œ·˘ËÌÒÍ‡ ·‡ÌÍ‡, ‘÷ ìÃ‡-
Ëˇ ÀÛËÁ‡î, ‚ ÒÓÍ‡, ÓÔÂ‰ÂÎÂÌ Á‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÓÙÂÚËÚÂ.

÷ÂÌ‡ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ: 60.00 Î‚. Ò ƒƒ—. «‡ÔÎ‡˘‡ ÒÂ Ì‡ Í‡Ò‡Ú‡ Ì‡ —Œ -
‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î - „. —ÓÙËˇ, ·ÛÎ. ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π88, ÂÚ. 2, ÒÚ. 214, ‚ÒÂÍË
‡·ÓÚÂÌ ‰ÂÌ ÓÚ 09:00 ˜. ‰Ó 17:00 ˜. ËÎË ÔÓ ·‡ÌÍÓ‚ Ô˙Ú ÔÓ ·‡ÌÍÓ‚‡ ÒÏÂÚÍ‡:
IBAN:BG58SŒMB91303127755001, BIC:SOMBBGSF, Œ·˘ËÌÒÍ‡ ·‡ÌÍ‡, ‘÷ ìÃ‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î.
 ÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ ÒÂ ÔÓÎÛ˜‡‚‡ ÓÚ ‰ÂÎÓ‚Ó‰ÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, ·ÛÎ. ì Ìˇ-
„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π88, ÂÚ. 2, ÒÚ. 225, ÒÂ˘Û ÔÂ‰ÒÚ‡‚ÂÌ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ Á‡ ÔÎ‡ÚÂÌ‡ Ú‡ÍÒ‡.

 ‡ÂÌ ÒÓÍ Á‡ Á‡ÍÛÔÛ‚‡ÌÂ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ: ‰Ó 17:00 ˜. Ì‡ 19.08.2022 „.
 ‡ÂÌ ÒÓÍ Á‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÓÙÂÚËÚÂ: 17:30 ˜., Ì‡ 19.08.2022 „., ‚ ‰ÂÎÓ‚Ó‰ÒÚ‚ÓÚÓ

Ì‡ —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, ·ÛÎ. ì Ìˇ„ËÌˇ Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π 88, ÂÚ. 2, ÒÚ. 225.
¿‰ÂÒ Ë ÚÂÎÂÙÓÌ Ì‡ Ó„‡ÌËÁ‡ÚÓ‡: —Œ - ‡ÈÓÌ ì—Â‰ËÍ‡î, „. —ÓÙËˇ, ·ÛÎ. ì Ìˇ„ËÌˇ

Ã‡Ëˇ ÀÛËÁ‡î π88, ÚÂÎ. 02/931 51 18, 02/921 80 41, ÎËˆÂ Á‡ ÍÓÌÚ‡ÍÚ:  ‡ÒËÏË
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰Ó‚.

Столичната община продъл-
жава да понася негативи и фи-
нансови загуби от договора,
който бе сключен през 2016 г.
с частен превозвач. Вчера ста-
на ясно, че ще й се наложи да
сключи споразумение с “МТК
ГРОУП”, която обслужва 16
крайградски линии на градския

За свършеното до момента в социалната сфера и възможността за
съставяне на правителство с мандат на БСП говориха в Тетевен секретарят
на БСП и на парламентарната група на партията Вяра Емилова, членове и
симпатизанти. Емилова бе там по поката на Христомир Маринов, общински
председател на БСП в Тетевен. Тя припомни, че благодарение на БСП са
увеличени пенсии и помощи за деца, детските градини са безплатни,
повишени са средствата, получавани от хората увреждания, има 0%
ДДС за хляба, завишена е помощта за селскостопански производители

Ñîôèÿ ùå äîïëàùà íà ÷àñòåí
ïðåâîçâà÷, òîé ÿ ñúäè ïî 19 äåëà
Заради инфлацията и цената на горивата „МТК ГРОУП” ще получава
от Столичната община 5,07 лева вместо досегашните 3 лева
за всеки километър от маршрута по линиите, които обслужва

Деси ВЕЛЕВА

транспорт. Това става заради 19
заведени дела от фирмата, с ко-
ито тя иска индексация на це-
ната, по която превозва пътни-
ци и е дължима от общината.
Според “МТК” кметството
трябва да плаща повече на ки-
лометър заради повишените
горива през последните месе-
ци. Претенциите в делата на
фирмата са за близо 3 млн. лева.
По част от тях общината е осъ-
дена, но досега няма влязло в

сила нито едно решение след
последна инстанция.

Затова управляващите от
ГЕРБ предлагат да се сключи
споразумение с “МТК”, според
което общината ще плаща по
5,07 лв. вместо досегашните 3
лева на километър пробег. Фир-
мата е поискала повече, а кон-
султанти на общината изчисли-
ли, че реалната сума според
цените на горивата в момента е
5,71 лева на километър. От

кметството обаче предлагат 5
на сто по-ниска стойност от
тази, на която вози общинският
“Столичен автотранспорт”, или
5,07 лева. Идеята на споразу-
мението е тази стойност да не
се променя през следващите 2
години, които остават до пре-
кратяването на договора с фир-
мата. Самият превозвач е поис-
кал по време на преговорите
договорът му да се удължи с
още 4 години, за да компенсира

загубите си през изминалите го-
дини. Съветниците в работната
група обаче не са се съгласили.

За да се избегнат бъдещите
съдебни производства от част-
ния превозвач, общинските
съветници от комисиите по
транспорт и финанси приеха
възложителят в лицето на Сто-
личната община да сключи спо-
разумението с “МТК ГРОУП”,
от което тя ще загуби поредни-
те милиони левове.

Столичната община се отказа от реа-
лизацията на спорен арт проект в рамките
на програма “Навън” и направлението й
- “Открито”. Става дума за проекта “Блок
в езерото” на Мина Минов, който пре-
движда в езерото в жк “Дружба” 1 да се
изгради макет на емблематичен и странен
блок, построен в началото на квартала.
Той представлява две високи конструк-
ции, свързани помежду си само между
горните етажи. Според автора копие на
този блок трябва да бъде изградено като
метална конструкция върху два понтона с
площ от 28 кв. метра, височина от 3,5
метра и тегло от 350 килограма. След като
проектът бе одобрен от комисии съм об-
щината, хората от района скочиха срещу
него на редица срещи с администрацията
и автора. Те не са съгласни в езерото да
плува толкова голяма конструкция, която
ще наруши и екоравновесието в района.

961 чужденци са задържани през
юни у нас. Това показва месечната ста-
тистика на МВР относно миграционна-
та обстановка в страната. Това е 2,4 пъти
повече спрямо май, когато са установе-
ни 396 лица. Задържаните във вътреш-
ността на страната са 3,1 пъти повече
спрямо предходния месец - 213 души.

От новорегистрираните 100 са задър-
жани на вход, а 198 - на изход на граница,
без да имат регистрация от органите на
МВР, а 663 са установени в незаконен

Òðè ïúòè ïîâå÷å íåëåãàëíè ìèãðàíòè
ñà õâàíàòè ó íàñ ïðåç þíè

престой във вътрешността на страната.
За периода януари-юни са задържа-

ни 6633 граждани на трети страни. Бли-
зо три пъти е увеличението в сравнение
с общия брой на задържаните през
същия период на миналата година.

Към 30 юни в центровете на
държавната агенция за бежанците са
настанени 1411 души, което е 34,2% от
капацитета им, а на външен адрес - 836
души. Най-много са гражданите на
Афганистан и Сирия.

Ñòîëè÷íàòà îáùèíà ñå îòêàçà îò
ñïîðíèÿ ïðîåêò „Áëîê â åçåðîòî”

Затова общинските съветници от комиси-
ята по образование и култура вчера реши-
ха да се откажат от проекта за 15 000
лева, като изплатят хонорар от 3800 лева
на Мина Минов за работата му.

Други над 15 000 лева допълнително
ще се предоставят за изграждането на
проект в рамките на програма “Навън”,
който ще бъде поставен на мястото на
мавзолея. Той представлява светещи бук-
ви, събрани в мисълта “Между минало-
то, което е на път да се случи, и бъдеще-
то, което вече е било”. Буквите ще се
използват за пейки и ще струват 100 000
лева. Заради инфлацията обаче авторът
иска още пари.

Програмата на общината има за цел
да допринесе за достъпа до култура и
присъствие на съвременното изкуство в
публичното пространство. Конкретно,
направлението “Открито” е насочено към
периферни и слабо разработени за изку-
ството места в града. Досега на мястото
на мавзолея се появиха спорните проек-
ти “Бронзова къща” и “Един човек”.

Деси ВЕЛЕВА
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„Áóëãàðãàç” îùå íå îáñúæäà
äîñòàâêèòå çà 2023 ã.
Топлофикациите в страната не могат да работят без синьо гориво, коментира
председателят на Асоциацията на топлофикационните дружества Кремен Георгиев

Традиционно по това вре-
ме на годината “Булгаргаз”
вече изпраща писма до своите
клиенти с молба да подготвят
заявките си за следващата го-
дина. В момента това още не
се е случило, коментира пред-
седателят на Асоциацията на
топлофикационните дружест-
ва Кремен Георгиев пред БТВ.
Според него това може да
означава, че газовата компа-
ния още няма яснота какви
количества газ ще може да
осигури през следващите ме-
сеци. За Георгиев е притесни-
телна липсата на покана, но
на този етап тя не е фатална,
защото реално графиците за
доставки се договарят и изра-
ботват през септември.

Георгиев посочи още, че
топлофикациите в страната не
могат да работят без газ -
мазутът е алтернативно гори-
во, но само за спешни ситуа-
ции, и дружествата могат да
работят около 10 дни с него.
Дори и пълно, газохранилище-
то в Чирен може да стигне за
около месец, допълни той.
Съоръжението е с капацитет
от 550 млн. куб. метра и мак-

Кремен Георгиев

симален дневен капацитет на
добив при форс мажор от 4,7
млн. куб. метра. Това обаче би
било за кратък период от вре-
ме и около половината от
дневното потребление на
страната в зимните месеци.
При нормални обстоятелства
капацитетът за добив от “Че-
рен” е в рамките на около 3,8
млн. куб. метра на ден.

България няма да остане без
никакви доставки на газ дори и
през зимата, защото има дълго-
срочен договор с Азербайджан,
по силата на който получава 1

млрд. куб. метра газ годишно,
което е към 1/3 от потреблени-
ето на газ в страната. В момен-
та “Булгаргаз” води преговори
с различни доставчици, за да си
осигури дългосрочни ангажи-
менти за доставка на газ, ко-
ментира преди дни председате-
лят на Комисията за енергийно
и водно регулиране (КЕВР)
Станислав Тодоров. На този
етап няма яснота какви се ра-
зултатите от тези разговори.
През юли в микса на газовата
компания има газ от шест из-
точника и за първи път “Бул-

Ñ íàìàëåíèÿ ÄÄÑ
ïîñêúïâàíåòî íà
ïàðíîòî å ñðåäíî 20%
Кремен Георгиев коментира, че след последното

увеличение на цената на услугата на топлофикаци-

онните дружества и намаляването на данък доба-

вена стойност (ДДС) от 20% на 9%, парното и

топлата вода ще поскъпнат със средно около 20 на

сто през новия отоплителен сезон. На 1 юли КЕВР

утвърди средно поскъпване на топлофикационната

услуга за страната от 29,73%.

гаргаз” разчита на толкова ши-
рок кръг от доставчици.

В момента газохранилище-
то в Чирен е запълнено до
около 1/3 от обема си, което
е под средното за ЕС ниво.
Страните от общността актив-
но започнаха да пълнят съоръ-
женията в очакване на спира-
не на руските газови доставки
и в момента малко над 60% от
съоръженията в Европа са
запълнени. В Германия, която
е един от най-големите потре-

бители на газ в Европа, газо-
хранилищата са пълни до око-
ло 65%, но в Полша нивото на
запълняемост е 98%.

В понеделник Европейска-
та комисия подписа меморан-
дум за разбирателство с Азер-
байджан, който предвижда
удвояване на доставките на
азерски природен газ до поне
20 милиарда кубични метра
газ годишно през периода до
2027 г., съобщи Ройтерс, ци-
тирана от БТА.

„Ãàçïðîì” å îáÿâèëà ôîðñìàæîð
çà òðèìà åâðîïåéñêè êëèåíòè

Трима купувачи на руски приро-
ден газ са били уведомени от компани-
ята “Газпром” на 14 юли за настъпва-
нето на форсмажорни обстоятелства
за доставките, съобщи “Блумбърг”, по-
зовавайки се на свои източници. По-
добна информация, но за един голям
клиент - германската компания “Юни-
пер” (Uniper), съобщи и Ройтерс.

В изпратеното писмо до клиентите
са посочва, че заради непредвидени
обстоятелства “Газпром” няма да може
да изпълнява дългосрочните си дого-
вори с тях от 14 юли нататък, но как-
ви точно са те, както и докога ще
продължат проблемите, агенциите не
посочват.

Според ДПА писмото до “Юнипер”
се отнася за доставките през юни и
юли по газопровода “Северен поток”.
В момента съоръжението се намира в
планов ремонт до 21 юли и доставките
по него са преустановени.

От “Газпром” съобщиха по-рано,

че транзитът на газ за Европа през Ук-
райна е 41,4 млн. куб. м в денонощие
през газоизмервателната станция “Су-
джа”, а заявката на руския газов моно-
полист за подаване на газ през стан-
ция “Сохрановка” е била отклонена от
украинска страна. Така в момента За-
падна и Централна Европа получава
газ само през “Суджа”, газопроводите
“Син поток” и “Турски поток” доста-
вят съответно за Турция и за страните
от Южна и Югоизточна Европа,

В същото време “Газпром” съоб-
щи за поставен нов исторически ре-
корд за доставки на руски газ за Ки-
тай по газопровода “Силата на Си-
бир”. За първото полугодие на 2022
г. доставките за китайската CNPC са
се увеличили с 63,4%. През 2021 г. по
“Силата на Сибир” в Китай са били
доставени 2039 млрд. куб. м, което е
два пъти и половина повече спрямо
2020 г., когато количествата са били
едва 4,1 млрд. куб. м.

Èíôëàöèÿòà íàïîìïà áîð÷îâåòå
íà áúëãàðèòå

Българите плащат по-редовно вноски-
те си през 2022 г. Погасяването на внос-
ките по кредити и плащането на битовите
сметки расте с 15% за първите шест ме-
сеца на годината спрямо същия период на
2021 г. Това се случва въпреки растящата
инфлация и неустойчивата икономическа
ситуация в глобален план, отчитат от
Асоциацията за управление на вземания
(АУВ) в България.

В същото време средният размер на
задълженията на българите расте основно
поради поевтиняването на парите. Към
края на юни 2022 г. той е около 1000 лева
при 995 в началото на годината. През 2020
г. средният размер е 792 лв., а през 2019
година - 767 лв.

Данните на асоциацията показват, че
броят на задлъжнелите българи е намалял
с 50 000 спрямо същия период на минала-
та година. Към юни 2022 г. те са около
829 000 при 881 120 за цялата 2021 г. За
сравнение, през 2020 година са били 936
342, а през 2019 г. - 1 084 605 случая.

Банките остават най-големият креди-
тор, следвани от небанковите финансови
институции и телекомите. С най-малък дял
са лизинговите компании, комуналните
услуги и застраховките.

Най-задлъжнели са мъжете под 30
години от Пловдив и София, както и Бла-
гоевград и Велико Търново. В Русе и
Враца усвояват най-малко кредитни про-
дукти, сочат данните на АУВ.

Разбивка на стоковите кредити пък
сочи, че клиентите най-често си купуват
мобилни телефони, компютри, телевизо-
ри и друга бяла техника. Не се отчита
съществен дял на потребители, които тег-
лят кредит за почивка.

Êîìèñèÿòà çà „Ëóêîéë” ùå èçñëóøâà øåôà íà ÄÀÍÑ
Временната комисия за уста-

новяване на всички факти и об-
стоятелства, свързани с достав-
ката на суров петрол до произ-
водителя на горива “Лукойл
Нефтохим Бургас” АД, изпрати
въпроси към институциите във
връзка с работата на рафинери-
ята. Това съобщи председателят
на комисията Андрей Михайлов
по време на заседанието. Той

уточни, че към Комисията за за-
щита на конкуренцията (КЗК) са
изпратени въпроси, свързани с
производствата, които е образу-
вала във връзка със злоупотреби
в сектора, както и за злоупотре-
би с господстващо положение на
“Лукойл Нефтохим Бургас”. Ми-
хайлов посочи, че изисква пове-
че информация от тази, която в
момента е достъпна.

Изпратени са въпроси и до
Агенция “Митници”. Оттам са
поискани и докладите от
извършените проверки на “Лу-
койл Нефтохим Бургас” и за ре-
визиите. Изискани са данни за
свободното обръщение на суро-
вини и материали, справка за
осъществените износи, информа-
ция за бракуваните продукти,
както и за броя на танкерите и

обемите на суров петрол, който
се преработва в рафинерията в
Бургас. Андрей Михайлов пре-
поръча на всички членове на вре-
менната комисия да се запознаят
със секретния доклад от Държав-
ната агенция “Национална си-
гурност” (ДАНС), в който се
съдържа информация за достав-
ните цени и количества петрол в
“Лукойл Нефтохим Бургас”.

Временната комисия реши и да
изслуша председателя на ДАНС
на закрито заседание.

Петър Кънев от ПГ на “БСП
за България” каза, че трябва да
се изиска отговор на въпроса
какви са правата на “златната
акция” в “Лукойл Нефтохим
Бургас”. Председателят на вре-
менната комисия Андрей Михай-
лов отговори, че и за този въпрос
ще бъде поискана нужната ин-
формация.
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“Настояваме за внимателен
подход по отношение на тран-
зитното преминаване на про-
дукция от Украйна”. Това е
заявил министърът на земеде-
лието д-р Иван Иванов по
време на Съвета по земеделие
и рибарство в Брюксел. Той
обясни, че вследствие на при-
емането на Регламента за вре-
менна либерализация на търго-
вията с Украйна се наблюда-
ват негативни обстоятелства и
последици за националното
производство. Аграрният ми-
нистър подчерта, че в страна-
та се внасят много големи
количества предимно слънчог-
лед от Украйна, които не пре-
минават транзитно през стра-
ната ни, за да достигнат до
страните членки на ЕС, а би-
ват реализирани на българ-
ския пазар на цени, които са
под себестойността на българ-
ската зърнена и маслодайна
продукция. “Притеснения има
и по отношение на фитосани-
тарния контрол и качеството
на внасяното зърно и слънчог-
лед”, допълни той.

По отношение на либера-
лизацията на търговията с
Молдова министър Иванов
изрази притеснение, че значи-

Ëèáåðàëèçàöèÿòà íà
òúðãîâèÿòà ñ Óêðàéíà óäðÿ
ðîäíèòå ïðîèçâîäèòåëè
Настояваме за внимателен подход по отношение на транзитното преминаване
на украинска продукция, заяви в Брюксел министър Иван Иванов

“2023 година е решаваща за започване на прилага-

нето на новата ОСП и поради това процедурата

по одобрение на Стратегическия план за нас е с

най-висок приоритет. Стремежът ни е, съвместно

с комисията и със заинтересованите страни, да

финализираме този процес във възможно най-кратък

срок”, заяви министърът. Иванов каза, че в България

се провежда структурен диалог за обсъждане на

отделните елементи на Стратегическия план,

тяхното изясняване и предприемане на действия за

отразяване на бележките на комисията. Той обяс-

ни, че същевременно са разработени законодателни-

те текстове за прилагане на плана, които пред-

стои да бъдат обсъдени с представители на българ-

ския бранш.

СНИМКА МИНИСТЕРСТВО НА ЗЕМЕДЕЛИЕТО

Министър Иван Иванов по време на Съвета по земеделие
и рибарство в Брюксел

Ãîòîâè ñà çàêîíîäàòåëíèòå
òåêñòîâå çà ïðèëàãàíå
íà Ñòðàòåãè÷åñêèÿ ïëàí

телното повишаване на без-
митните квоти на ябълките,
сливите и трапезното грозде
ще компрометира конкуренто-
способността на българските
производители. По думите му
съществуващата трайна тен-
денция на сериозно повиша-
ване на цените на горивата ще
стимулира реализирането на
тези продукти в страните от
Източна Европа.

Аграрният министър ко-
ментира, че продължаващата
нестабилност на селскосто-
панските пазари в резултат от
войната в Украйна затрудня-
ва планирането на производ-
ството и реализацията на зе-
меделските продукти в Бълга-
рия.

Иванов подчерта, че Бълга-
рия планира да приложи мярка
по Временната рамка за

държавна помощ при кризи в
подкрепа на икономиката след
агресията на Русия срещу Ук-
райна, с която поне частично
да компенсира земеделските
стопани за увеличените произ-

водствени разходи. “Планира-
ме да  увеличим и първоначал-
но заделените средства за
държавни помощи за хуманно
отношение към свине и пти-
ци”, каза аграрният министър.

Държавният оръже-
ен търговец “Кинтекс”
е внесъл осъдителен иск
срещу бившия изпълни-
телен директор на дру-
жеството Александър
Михайлов, съобщиха от
Министерството на
икономиката. Той е на
стойност 920 721,12 лв.
и е за причинени вреди
от дейността му като
член на Съвета на ди-
ректорите и изпълните-
лен директор на
държавната компания.
Александър Михайлов е
заплатил два пъти за
една и съща дейност,
твърдят от икономичес-
кото ведомство.

Александър Михай-
лов беше назначен за
шеф на “Кинтекс” по
времето на третото слу-
жебно правителство на
Румен Радев, когато
служебен министър на
икономиката беше Да-

До края на седмицата средствата за месеците март
и април по програмата за настаняване на бежанци от
Украйна ще бъдат изплатени, заяви пред БТВ ми-
нистърът на туризма Христо Проданов. По-рано хо-
телиери се оплакаха заради неизплатени държавни
помощи за настаняване на търсещи временна закрила
от войната в Украйна бежанци от март насам.

Още преди ден Министерството на туризма излезе
със съобщение, че се обработва огромен масив от
данни на участниците по първата програма за ползва-
не на хуманитарна помощ за лица, търсещи временна
закрила. Забавянето било заради прегледа и на заявле-
ния с корекции и неотчетени нощувки от предишни
периоди, тъй като трябвало да се финализират всички
плащания за извършени услуги до 31 май, когато изте-
че програмата.

“Контролът се осъществява чрез списъци, предо-
ставени от Държавната агенция за бежанците, Гранич-
ната полиция и Националната агенция за приходите.
Трябва да се отчете фактът, че до 15 април регистрите
на ЕСТИ отчитаха украинските граждани чрез паспор-
тите на лицата. След тази дата задължително се отра-
зява личният номер на чужденеца, по който се отчитат
нощувките. Това обстоятелство изиска допълнителни
проверки”, посочват от Министерството на туризма.

Оттам съобщиха, че документите за плащане са
подготвени и е въпрос на време след решението на
Министерския съвет да се извърши превод на дължи-
мите суми към хотелиерите и местата за настаняване.

„Êèíòåêñ” ñ èñê çà
1 ìëí. ëâ. ñðåùó
áèâøèÿ äèðåêòîð

ниела Везиева. Той за-
емаше поста от 27 ок-
томври 2021 г. до 10 май
2022 г., когато бе отст-
ранен от поста. Още
през юни ръководството
на Държавната консо-
лидационна компания
(ДКК) сезира прокура-
турата за щетите, причи-
нени на “Кинтекс” от
уволнения директор.

Тогава новото ръко-
водство на дружеството
направи ревизия на
всички договори, склю-
чени от него. Установе-
но бе, че без решение на
Съвета на директорите
и без разрешение от
ДКК Михайлов е склю-
чил договор и е изпла-
тил сумата на посредник
за услуга, за която фир-
мата вече е имала абсо-
лютно същия сключен
договор, твърдят от Ми-
нистерството на иконо-
миката.

Ïëàùàò íà õîòåëèåðèòå
äî êðàÿ íà ñåäìèöàòà
ïàðèòå çà áåæàíöèòå

Äàíú÷íèòå çàñÿêîõà
íàðóøåíèÿ ïðè
ïðîâåðêè â äèñêîòåêè

Общо 6 нарушения
при проверки на нощни
заведения във Варна и
Добрич са установили
инспекторите по фиска-
лен контрол на Национал-
ната агенция за приходи-
те (НАП). Това съобщиха
от приходната агенция. В
нощта на 15 срещу 16 юли
данъчните, съвместно със
служители от Областната
дирекция на МВР и Глав-
на инспекция по труда
(ГИТ), са инспектирали
шест дискотеки във Вар-
на. Констатираните от
НАП нарушения са 4, като
две са за разминаване меж-
ду маркираните на фискал-
ното устройство суми и
наличностите в касата, а
останалите - за неиздава-
не на касови бележки и
липса на задължителни
реквизити в документите
за продажба.

През нощта в събота
екипите на НАП, ГИТ и

МВР са проверили и заве-
дение в Добрич, в което
данъчните са засекли две
нарушения - несъответст-
вия в касовите наличнос-
ти и сумите, маркирани
на касовия апарат. При
контролните действия фи-
скалните инспектори, за-
едно със служителите от
ГИТ, са изискали и пре-
гледали договорите на ра-
ботниците в заведенията с
цел ограничаване на не-
деклариран труд.

Лятната контролна
кампания на НАП по Чер-
номорието продължава.
Освен за спазване на изи-
скванията за регистрира-
не и отчитане на продаж-
бите, съвместно с Главна-
та инспекция по труда ще
продължим да следим за
спазване на данъчно-оси-
гурителното и трудовото
законодателство, казва
директорът на НАП Ру-
мен Спецов.



СВЯТ
7

2022

СРЯДА

20 ЮЛИ

НАКРАТКО

Зеленски уволни още 28 служители
от разузнавателната служба

Канадският премиер Джъстин
Трюдо (в средата) се подготвя
да бере череши със семейството
на фермер в провинцията
Британска Колумбия

Æåãè â Åâðîïà, çàñòðàøåíà å ðåêîëòàòà â 5 ñòðàíè

Çàñèëåíè îáñòðåëè
ìåæäó Ðóñèÿ è Óêðàéíà

Украйна твърди, че Русия
е засилила ударите от голямо
разстояние срещу цели, на-
миращи се далеч от фронта,
предадоха агенциите. Интен-
зивно е обстрелван град Суми
на север, с касетъчни бомби
е атакуван Николаев, ракетен
удар е нанесен срещу Одеса.
В града бяха ранени най-мал-
ко четирима души, има раз-
рушени и запалени сгради. В
Николаев са ранени най-мал-
ко двама души, нанесени са
щети на жилищни сгради.

Москва твърди, че взема
на прицел само военни цели.
Руският министър на отбра-
ната Сергей Шойгу е инст-

руктирал военните да дадат
приоритет върху унищожа-
ването на украинските ракет-
ни и артилерийски оръжия с
голям обсег, съобщи Минис-
терството на отбраната. Ста-
ва дума за украинските дале-
кобойни оръжия, използвани
за обстрел на цивилни сели-
ща и складове за съхранение
на зърно в Донбас.

По-рано украинските
сили изстреляха 28 снаряда
срещу две селища в ДНР.

Властите в Киев съобщи-
ха, че са нанесли успешни
удари по 30 руски логистич-
ни центъра и складове с бо-
еприпаси. Използвани са за-

падни ракетни системи за
залпов огън. Украйна скоро
ще започне да получава сна-
ряди с по-голям обсег за ра-
кетни системи за залпов огън
ХИМАРС, заяви секретарят
на Съвета за национална си-
гурност и отбрана Алексий
Данилов. Той уточни, че
първите такива снаряди с
далекобойност до 300 км вече
са получени.

Междувременно прези-
дентът Володимир Зеленски
отстрани от длъжност още 28
служители от различни рав-
нища на Службата за сигур-
ност на Украйна (СБУ). При-
чината е “незадоволителни

резултати от работата”, от-
беляза той. По същите при-
чини той отстрани началника
на СБУ Иван Баканов и глав-
ния прокурор Ирина Вене-
диктова. Аргументира се с
недоволството си от факта,
че над 60 служители на СБУ
и прокуратурата са останали
в територии, окупирани от
Русия - нещо, което властите
в Киев смятат за предателст-
во. Андрий Смирнов, зам.-
началник на канцеларията на
Зеленски, каза, че близо пет
месеца след началото на вой-
ната продължава откриване-
то на руски шпиони в държав-
ните институции.

Жегите продължават да
морят Европа. Великобрита-
ния очаква температурите да
ударят рекордните 40 граду-
са, след като в понеделник
бяха 38,1 градуса в източна
Англия.

В ирландската столица
Дъблин бяха измерени 33

градуса - най-високата тем-
пература от 1887 г. Нидер-
ландия очакваше във вторник
39 градуса, рекордът за
страната е 40,7 от 25 юли
2019 г.

В понеделник темпера-
турни рекорди бяха засече-
ни в три френски града. Най-

горещият ден в страната бе
28 юни 2019 г. - 46 градуса
в южния град Верарг. Гор-
ските пожари в Бордо изпе-
пелиха 17 000 хектара пло-
щи. За шест дни бяха еваку-
ирани 32 000 жители.

В Испания от 10 юли
температурите през деня

надхвърлят 40 градуса. В
Италия 9 от 27 големи града
са с код “червено” от днес
заради горещата вълна.

Еврокомисията предупре-
ди, че е застрашена реколта-
та във Франция, Италия,
Испания, Португалия и
Румъния.

СНИМКИ БТА

Председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен и премиерите
на Албания, РС Македония и Чехия - Еди Рама, Димитър Ковачевски и Петр Фиала,
се поздравяват преди срещата в Брюксел

Скопие и Тирана започ-
наха преговори за присъеди-
няване към ЕС. Лидерката на
Еврокомисията Урсула фон
дер Лайен съобщи, че ЕК ще
работи много бързо, за да
запознае кандидатите с бъде-
щите им задължения в Евро-
пейския съюз. Тя обеща на
премиера Димитър Ковачев-

ски бъдещото споразумение
на РСМ с граничната служба
Фронтекс да бъде преведено
на “македонски език”. Гото-
ви сме бързо да свикаме вто-
ра конференция, след като
Северна Македония изпълни
поетото задължение за про-
мяна на конституцията, по-
сочи чешкият външен ми-

нистър Ян Липавски от име-
то на ЕС.

Албанският премиер Еди
Рама изрази най-голяма бла-
годарност към председателя
на ЕК. Премиерът на РСМ
Димитър Ковачевски изказа
удовлетворение, че “македон-
ският език” ще стане офици-
ален в ЕС.

В Брюксел България пред-
стави декларация за “маке-
донския език”, съобщи МВнР.
“Всякакво позоваване на
официалния език на РСМ... по
никакъв начин не трябва да
се интерпретира като призна-
ване на “македонския език”
от страна на Република
България”, се казва в нея.

ÅÑ çàïî÷íà ïðåãîâîðè
ñúñ Ñêîïèå è Òèðàíà
ÅÑ çàïî÷íà ïðåãîâîðè
ñúñ Ñêîïèå è Òèðàíà
ÅÑ çàïî÷íà ïðåãîâîðè
ñúñ Ñêîïèå è Òèðàíà
ÅÑ çàïî÷íà ïðåãîâîðè
ñúñ Ñêîïèå è Òèðàíà
ÅÑ çàïî÷íà ïðåãîâîðè
ñúñ Ñêîïèå è Òèðàíà

Кабинетът на Джонсън
получи доверие

Британският кабинет получи в

Камарата на общините вот на

доверие, който сам поиска. Вотът

обаче бе просто формалност. По-

ражение би направило неизбежни

нови избори, но дори опонентите на

Джонсън в партията на торите

искаха да избегнат това на всяка

цена заради слабите резултати в

социологическите проучвания. Бив-

шият финансов министър Риши

Сунак продължава да е основен

фаворит за мястото на Борис

Джонсън след третия кръг на гла-

суване. Той получи 115 гласа, а

вторият кандидат е с 82. Новият

лидер на торите и премиер ще стане

известен на 5 септември след за-

ключителното гласуване на около

160 000 партийни членове.

Армения изтегля частите
си от Нагорни Карабах

Изтеглянето на части от ар-

менските въоръжени сили от На-

горни Карабах ще приключи до сеп-

тември. Сигурността на региона

ще бъде гарантирана от местната

отбранителна армия и руските

миротворци. Това заяви секрета-

рят на Съвета за сигурност Армен

Григорян в интервю за агенция “Ар-

менпрес”.

Опозиционер се оттегля
от президентската
надпревара

В Шри Ланка основният опози-

ционен лидер Саджит Премадаса се

оттегли от участие в президент-

ските избори в полза на бившия

министър от управляващата пар-

тия Далес Алахаперума. Така кан-

дидатите за президентския пост

са трима - изпълняващият

длъжността на държавен глава

Ранил Викремесингхе, лидерът на

левицата Анура Дисанаяка и Алаха-

перума.

Обир на бижута
за милиони в САЩ

Бижута и скъпоценни камъни на

стойност милиони долари са били

откраднати от брониран автомо-

бил северно от Лос Анджелис. Те

били собственост на 18 участници

в изложението в Сан Матео, южно

от Сан Франциско. Експонатите

били транспортирани към склад,

преди да заминат за друго изложе-

ние в Пасадена.
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ИЛИНДЕН. Денят на

пророк Илия е сред най-
почитаните от българ-
ския народ празници. На-
родните вярвания са, че
св. Илия носи дъжд и вла-
га и закриля живота. Заради силата, която прите-
жавал, го наричали Илия Гърмодолец, Гърмоломник,
Гръмовник. В народните представи той препуска
по небето със златна колесница, от която изпраща
огнени стрели. На Илинден се правят курбани за
здраве, организират се и големи общоселски събори
и тържества. Освен носещите името на светеца,
на този ден празнуват още занаятчийските еснафи
на кожарите, кожухарите, самарджиите и кере-
мидчиите. На този ден професионалния си празник
отбелязват пивоварите.

МЕЖДУНАРОДЕН ДЕН НА ШАХМАТА. На тази
дата през 1924 г. в Па-
риж е основана Между-
народната организация
по шахмат. ФИДЕ е
сред най-големите
спортни организации в
света с над 40 официал-
ни първенства за юно-
ши, жени, мъже и шахматисти старша възраст.

792 - ХАН КАРДАМ НАНАСЯ СЪКРУШИТЕЛЕН
УДАР НАД ВИЗАНТИЙСКАТА ВОЙСКА. При кре-
постта Маркели (дн. Кар-
нобат - на снимката) е
пленен целият ромейски
обоз заедно с император-
ската шатра и прислуга-
та. Император Констан-
тин VI едва успява да се
спаси, разказва византий-
ският хронист Теофан Изповедник. Според него
българите преследват императора до столицата
Константинопол. След победата Константин VI e
принуден да сключи мир, според който Византия се
задължава да плаща годишен данък на България.

1903 - ИЗБУХВА ИЛИНДЕНСКО-ПРЕОБРАЖЕН-
СКОТО ВЪСТАНИЕ. Най-масовото народно въста-
ние след Осво-
бождението на
България, връхна
точка в национал-
но-освободител-
ното движение
на Македония и
Одринско. Срещу 350 000 редовни войници и баши-
бозук се изправят над 26 000 въстаници. Опожаре-
ни са 205 села, разрушени са 12 440 къщи, избити и
заклани са 4694 души, оставени без подслон са 70
835 души, а други 30 000 са принудени да напуснат
родните си огнища.

1969 - ЗА ПЪРВИ ПЪТ ЧО-
ВЕК СТЪПВА НА ЛУНАТА. С
думите “Една малка крачка за
човека - един голям скок за чове-
чеството...” Нийл Армстронг (на
снимката) от екипажа на аме-
риканския космически кораб
“Аполо 11” оставя първите сле-
ди по повърхността на Луната.

1973 - УМИРА БРУС ЛИЙ, АМЕРИКАНСКИ АК-
ТЬОР И МАЙСТОР НА БОЙНИТЕ ИЗКУСТВА (Р.
1940 Г.). Лий Юен Кам остава в
историята с артистичния си
псевдоним, като е смятан от
мнозина за най-великата и най-
влиятелната личност в бойни-
те изкуства през ХХ в. Влиза в
митологията на кунгфу и става
легенда на 33-годишна възраст,
точно когато започва да се рад-
ва на истинската слава след
последния си филм “Операция
Дракон”. Неочакваната му
смърт предизвиква много въпроси поради факта, че
здравословното му състояние никога не е предиз-
виквало съмнения. (На снимката - статуя на Брус
Лий в Хонконг.)

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

Тесногръдие

Кой каквото ще да
приказва, каквото и пра-
вителство да дойде, не-
минуемо ще се сблъска
с газовия проблем. И, ще
не ще, трябва да търси
варианти за подсигуря-
ване на достатъчни ко-
личества гориво за
отопление през зимата и
за работа на индустрия-
та ни. Тази неприятна
задача включва и

задължителни разговори
с “Газпром”, колкото и
предубедено и тес-
ногръдо да се отнасят
към това някои.

Видя се, че напреже-
нието около доставките
расте в цяла Европа, а
повечето от мерките,
които Брюксел предла-
га, действат като болез-
нен бумеранг и наказват
самите държави в ЕС,
не Русия. Икономиите и
самоограниченията в
случая не помагат, на-
против - будят ирония
и гняв.

Видя се също, че 1-2
танкера с втечнен газ от
Америка прилича пове-
че на пиар акция, чиито
фанфари няма как да
запълнят хранилищата и
не решават проблема.
Оказва се накрая, че
имаме диверсификация,

но няма газ. Или поне е
недостатъчен. За цената
му да не говорим.

Газ няма, идва студе-
на зима, притеснително
е, че “Булгаргаз” праща-
ше покани за подписва-
не на годишните догово-
ри през септември - поне
през последните някол-
ко години, а сега не е
така, предупреди Кремен
Георгиев, председател на
Асоциацията на топло-
фикационните дружест-
ва. Шефът на АИКБ Ва-
сил Велев пък заяви, че
за август нямат увере-
ния, че ще има газ за
всички. Това, което зна-
ем, е, че 20% от потре-
бителите ще останат без
гориво, но не знаем кои
са те, призна той и при-
зова час по-скоро да
бъдат възобновени пре-
говорите с “Газпром”.

В същото време вся-
какви клакьори, мисирки
и “експерти” не преста-
ват да кудкудякат в уми-
шлено търсене на про-
вокации за разделителни
линии между партиите,
които се опитват да оси-
гурят мнозинство в пар-
ламента, за да има каби-
нет, а държавата да не
се хлъзне към нови из-
бори. Една от тези ли-
нии безспорно са газо-
вите доставки от Русия.
Но каквото сам си на-
правиш, друг не може да
ти го направи. Да не се
окаже накрая, че ще
стигнем до режим на
топлата вода или да се
спира парното през зи-
мата. Защото тогава ма-
сови протести и сваляне
на правителства са в
кърпа вързани. И у нас,
и в Европа.

Валентин ГЕОРГИЕВ

Трябват държавници
От стр. 1

Министрите в каби-
нета ще станат ясни, след
като постигнем съгласие
между партиите за под-
крепа на програмата.
Националният съвет на
партията ни потвърди
досегашните 4 министри
и даде висока оценка за
работата им.

По отношение на ек-
спертен или политически
кабинет нашата позиция
също е последователна.
Намираме се в тежки
кризи - и енергийна, и
икономическа, предстоят
тежки зимни месеци.
Смятаме, че трябва да се
носи ясна политическа
отговорност и сега тряб-

ват лидери, държавници,
които да кажат: “Да,
трудно е, знаем какво ни
чака, поемаме политиче-
ската отговорност”. Дру-
гото би било скриване
зад експертен кабинет.
Ще разговаряме с всич-
ки, без ГЕРБ, ДПС и
“Възраждане”.

Досега с “Демокра-
тична България” рабо-
тихме добре, разумно.
Винаги намирахме ре-
шения на въпроси, кои-
то са ни разделяли, в
името на националния
интерес. Смятам, че
трудно ще бъде да се
намери сечението меж-
ду “Продължаваме про-
мяната” и “Има такъв
народ”.

Червени линии об-
съждахме по време на
съставяне на програма-
та. Вече я съставихме и
това е основата, върху
която искаме да стъпим
за бъдещето на държава-
та. Въпросът с руските
дипломати също беше
изчистен и в програмата
всички се обединихме
зад желанието да се по-
ложат дипломатически
усилия за уреждане на
отношенията с Руската
федерация и да не се
стига до прекъсване на
отношенията и закрива-
не на посолства.

Ако не се състави
кабинет, отиваме на из-
бори и избирателите ще
решат. Надявам се да

отчетат свършеното до-
сега. В тази връзка започ-
нахме с отчета на соци-
алното министерство,
продължаваме с тези на
туризма, земеделието и
икономиката. Аз ще се
отчета пред българите
какво сме свършили за
седем месеца, и ако няма
кабинет, те ще решат по
време на кампанията.

Ако няма разбиране
по програмата, няма да
бавим мандата и ще го
върнем неизпълнен. Но и
при най-малките знаци,
че можем да постигнем
съгласие по програмата,
ще си отделим повече
време.

Фейсбук
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 Д-р Георгиев, борба-
та Ви като кмет на район
“Изгрев” в София срещу ог-
рабването на общината
продължава вече две годи-
ни. През последните дни тя
върви с принудително иззем-
ване на собствеността на
района в подлеза “Сту-
дентски общежития”. Как-
во отвоювахте от начало-
то на мандата Ви досега
от недобросъвестни “полз-
ватели”?

- Години наред Столична-
та община не е правила нищо,
за да защити интереса си.
Държавата отсъстваше от
много обекти, които са полз-
вани неправомерно. Бях впе-
чатлен от мащабите и от лип-
сата на действия досега.

Затова се наложи да си
върнем контрола върху над
20 общински терена. Над 15
търговски обекта сме разру-
шили, в това число автосер-
визи, магазини, офиси на ку-
риерски фирми. Предприех-
ме сериозна кампания, още
повече, че някои от общин-
ските имоти са използвани
повече от 20 години от раз-
лични физически и юридиче-
ски лица.

“Наемателите” нямаха
никакви правни основания да
държат общинска земя и да
печелят пари на гърба на
общината и на гражданите. 90
на сто от хванатите не пла-
щаха и стотинка, заради това
че правят бизнес на общин-
ски терени. Досега сме иззе-
ли четири незаконни паркин-
га - всичките платени, и така
се освободиха стотици места
за безплатно паркиране на
хората от “Изгрев”.

Последната ни акция бе
изземването на пет магази-
на в подлеза на “Студентски
общежития”. Освен че полз-
вателите им нямаха основа-
ние да бъдат там, те се бяха
включили към водопренос-
ната мрежа и реално общи-
ната им е плащала водата от
години. Това са недопусти-
ми неща и говорят за вся-
какво отсъствие на Столич-
ната община.

Не мога да си обясня как
може тя да е толкова недоб-
росъвестен стопанин и да се
откаже от стотици хиляди
левове, които може да полу-
чава под формата на наеми и
такси. А после се чудим защо
няма инфраструктура, защо
не се изграждат тротоари,
защо нямаме пари за детски
площадки. Ето защо! Налице
е отсъствие на държавата, а в
нейно лице Столичната общи-
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на е слаб стопанин. Време е
да покажем, че не сме нощен
пазач, а добър стопанин.

 Как си обяснявате
враждебната реакция срещу
действията Ви и нуждата
от помощ от полицията,
когато се опитвате да си
върнете имотите? Откъде
идва чувството за безнака-
заност у нарушителите?

- Не мога да си обясня
как хора, които нямат никак-
во основание да владеят и да
експлоатират общински имо-
ти, решават, че след 20 годи-
ни те са едва ли не техни и
общината е агресор. А реал-
но ние искаме да се спазват
законите на страната, наред-
бите на Столичната община
и да спре изтичането на на-
родни пари в частни джобо-
ве. Много пъти ни се нало-
жи да преминем целия адми-
нистративен път в търсене
на правата ни, включително
и през съдебни дела, които
спечелихме. Винаги използ-
вахме и полиция при прину-
дителните изземвания, в ня-
кои от случаите се стигаше и
до ексцесии.

Съвсем наскоро имахме
следния случай - гражданин с
каравана беше спрял на осво-
боден от нас паркинг и беше
започнал да събира пари от
паркиращите. След като ус-
тановихме случая, органите
на МВР му снеха показания,
но човекът твърдеше, че той
просто си е стоял там и не е
събирал такси. А ние имахме
реални доказателства за про-

Категорично съм против да се разпродава общинско
имущество, казва кметът на столичния район „Изгрев”

Д-Р ДЕЛЯН ГЕОРГИЕВ:

тивното. Това показва, че на-
рушителят не проявява ува-
жение към нито една от ин-
ституциите - нито към рай-
онната администрация, нито
към полицията.

Отношението на такива
хора го обяснявам именно с
липсата на държава през
всичките години. Тя беше аб-
дикирала от контрола и уп-
равлението на много търгов-
ски обекти и на земя.

 Може ли да определи-
те стойността за финан-
совите загуби, които са се
натрупали за общината в
тази област?

- Дребният и средният
бизнес е гръбнакът на ико-
номиката. Трябва да им да-
дем шанс да се развиват
спрямо законите на страна-
та, а не да бъдат ощетявани
от недобросъвестни бизнес-
мени. Не можем да подценя-
ваме факта, че някой развива
дейност, без да плаща наем
на общината. Те са стотици
хиляди в цяла София. На
тяхно място могат да дойдат
добросъвестни ползватели,
които да развиват своята
дейност и така да има полза
за всички.

Реално общинската хазна
се ощетява със стотици хиля-
ди левове в “Изгрев” и мили-
они в целия град. Това е не-
допустимо. Столичната общи-
на трябва да се върне в роля-
та си на добър стопанин. Сега
е анархия. Редица мои пред-
шественици не са предприе-
мали нищо в тази посока - да

радвам се, че сме на едно
мнение и той показва жела-
ние за разрешаване на про-
блемите. Надявам се, че ще се
върви към възстановяване на
тази голяма спортна база.

Престъпление е подобни
обекти да тънат в разруха. Те
могат да бъдат полезни не
само на столичани, но и чис-
то финансово за Столичната
община, защото биха били на
печалба. Толкова години
градът се управлява от една и
съща политическа сила и ня-
маме развитие в тази посока.

 Вие вероятно сте един
от малкото районни кмето-
ве, които са против разпро-
даването на общинските
жилища. Какво трябва да е
бъдещето на общинския жи-
лищен фонд и как трябва да
се управлява?

- Винаги съм бил катего-
рично против да бъде раз-
продавано общинско имуще-
ство. Това особено важи за
общинските жилища. Ние
имаме 46 такива апартамен-
та в района и всички са за-
ети. В същото време имаме
огромен списък с чакащи.
Сред тях са 12 семейства с
по две непълнолетни деца.

Общинската жилищна
база е една от основните со-
циални ценности, които има
нашият град. С разпродаване-
то й нищо добро няма да се
постигне, още повече, че в
София не се строят нови
общински апартаменти.

Затова на всяка молба на
наемател да закупи общинско
жилище пиша “Не”. В район-
ната администрация в момен-
та те са 16. След две години,
ако разпродадем половината
си фонд, какво ще кажем на
чакащите? Допускам, че СОС
може да ме задължи да прода-
вам, и ще мисля как да се про-
тивопоставя на това безумие.

Бих посъветвал общин-
ските съветници да се поин-
тересуват каква е жилищната
политика, например, в Герма-
ния, където има програма за
управление и стопанисване.
Там някои от апартаментите
се продават при определени
условия, но с парите се из-
граждат нови. А тук искаме
да разпродадем, без да пред-
приемем нищо в посока на из-
граждане на нови.

Има и друг казус. Наема-
тел, който изявява желание да
закупи общинско жилище в
“Изгрев”, социално слаб ли
е? Не мисля, че финансово
затруднени хора могат да си
купят апартамент в най-
скъпия район в София.

 На какъв етап е из-
граждането на първата
църква в района? Имате ли
нужда от финансова по-
мощ?

- Нужда от пари винаги
има. Църкви се градят само с
дарения.

Напредваме много добре.
Оптимист съм, че през след-
ващата година църквата ще
бъде осветена. Тя е изградена
на груб строеж, куполите са
обшити. Работи се по инте-
риора, по иконостаса, който
ще бъде каменен. В София
има два такива в църкви, като
едната е катедралата “Св. Ал.
Невски”. Иконите за иконо-
стаса се изработват в момен-
та в Италия и ще бъдат от
мозайка. Нашата църква ще
бъде една от най-красивите в
София.

ДЕЛЯН ГЕОРГИЕВ е роден на 8 август 1985 г. Женен, с три деца. Завършил

е медицина. Работил е като началник смяна в Центъра за спешна медицинска

помощ в София. Кмет е на столичния район “Изгрев”.

Интервю на Деси ВЕЛЕВА

се въведе ред и да се устано-
вят законовите норми.

Имаме предвидени още
изземвания, разрушаване на
незаконни пристройки към
сгради, но административият
път е много по-дълъг, откол-
кото ни се иска. В “Изгрев”
сме доказали, че като се за-
хванем с нещо, го довеждаме
до успешен край. Много от
колегите се отказват от подо-
бен род битки, просто защо-
то отнемат време. Но това не
е оправдание. Става дума за
нашите пари - на данъкоплат-
ците, и е редно Столичната
община да си влезе в ролята,
която й е отредена - да уп-
равлява нашето общо имуще-
ство. А тя пропуска страшно
много от безхаберие.

 Наскоро изведохте на
дневен ред казуса с разруха-
та в Националната спорт-
на база “Диана”. Как виж-
дате изход по него?

- Един от големите про-
блеми на града е, че не из-
ползва правилно богатствата
си. Къпалнята “Мария-Луиза”
е един от примерите. Един от
първите басейни в нашия град
- “Диана”, също не работи.
Това е страхотен пропуск на
София - да няма спортни
съоръжения и да не експлоа-
тира изградените инфраст-
руктурни обекти.

Спортният комплекс “Ди-
ана”, въпреки че е държавна
собственост, е едно от богат-
ствата на района ни. Поис-
ках среща със спортния ми-
нистър Радостин Василев,
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Седем месеца по-късно: какво свърши Министерството на труда и социалната политика

Много или малко са седем
месеца? Очевидно, че са до-
статъчно, когато се знае какво
и как да се направи, за да започ-
не успешно поправянето на
беди, сторени в продължение на
12 години. За да се помогне на
хората да се почувстват важни
за властта. Да повярват, че все
пак някой се грижи за тях, ко-
гато имат нужда от подкрепа.

Преди седем месеца 99-ото
правителство на Република
България пое управлението на
страната. В особено труден за
българите момент на икономи-
ческа, енергийна и здравна кри-
за. И война на няколкостотин
километра от България. Екипът
на МТСП незабавно създаде
условия и ред, които да гаран-
тират провеждането на полити-
ки в социалната област. Имен-
но политики, а не кърпежни
промени на парче.

Мярката 60/40 бе
удължена до 30 юни
и само за януари и
февруари 2022 г. по
нея са изплатени над
95 млн. лв. за запаз-
ване заетостта на 78
015 работници и слу-
жители в 3668 фир-
ми. Към 16 юни 2022
г. са изплатени 1 917
583 073 лв., с които
са подпомогнати 13
667 работодатели и е
запазена заетостта на
334 309 души.

С 50 млн. лв. са
увеличени парите по
Националния план за
действие по заетост-

От 1 април минималната заплата бе увели-
чена от 650 на 710 лв. По-същественото е, че
е изготвен  проект за създаване на механизъм
за определяне на минималната за страната за-

Приета е Наредбата за ка-
чеството на социалните услу-
ги. С нея се определят стан-
дартите за качество на социал-
ните и интегрираните здравно-
социални услуги, както и кри-
териите за тяхното изпълне-
ние. Те са съобразени с вида
на социалната услуга и спе-
цифичните потребности на хо-
рата, които я ползват. Стан-
дартите включват изисквания
за организацията и управлени-
ето на услугите, за броя и
особено квалификацията на
служителите.

Програма “Развитие на човешките ресурси” (ПРЧР) е първа-
та в България програма за 2021-2027 г., която бе одобрена от
Министерския съвет и изпратена официално за одобрение от
ЕК. Вече са одобрени първите 14 операции по нея на стойност
над 1,1 млрд. лв.

Започна действието на първата програма за бърза интегра-
ция на пазара на труда на бягащите от войната украинци “Со-
лидарност”. Предвидено е те да получават 356 лв. интеграци-
онна добавка за настаняване. Работодателите, които ги наемат,
получават до 3 месеца субсидия за заплатите им (710 лв.) и
осигуровките. Само от 24 февруари до 7 април 953 украински
граждани са започнали работа на трудов договор в България, а
мобилните екипи на Агенцията по заетостта са консултирали
4100 бягащи от войната украинци и са ги информирали за
възможностите за достъп до пазара на труда у нас.

С 25 млн. лв. е увеличен бюджетът на операция “Патронаж-
на грижа +”. Така 142 общини ще могат да удължат с шест
месеца предоставянето на тези услуги за хора над 54 г., които
са с увреждания или под карантина заради КОВИД-19, или не
могат сами да се обслужват.

В края на миналата и началото на тази година са подкрепени
над 481 600 души и семействата им с близо 5500 тона храни
за 13,4 млн. лв. по оперативната програма за храни и основно
материално подпомагане. Програмата е съфинансирана от Ев-
ропейския социален фонд + и е одобрена от ЕК. По нея стра-
ната ни ще получи 411,7 млн. лв. за материална подкрепа на
най-уязвимите хора, които живеят в бедност и дълбока соци-
ална изолация.

С допълнителни 11 млн. лв. до края на 2022 г. чрез струк-
турите на Агенцията за социално подпомагане ще бъдат осигу-
рени около 50 хиляди ваучера за купуване на храна и стоки от
първа необходимост от украински граждани, получили времен-
на закрила в България.

Ясното виждане на ситуа-
цията в момента, далновидност-
та на министерския екип, както
и подкрепата на правителство-
то, дадоха възможност за об-
лекчаване на трудните за бълга-
рите моменти, а топлите месе-
ци бяха предвидливо използва-
ни за подготовка на настъпва-
щите нелеки есен и зима. Пари-
те са насочени предимно за под-
помагане на майчинството, към
безплатни детски градини и
ясли, за осъврменяване на пен-
сиите, в подкрепа на работещи-
те, увеличаване обхвата и су-
мата на енергийните помощи.

“За нас социалната поли-
тика е абсолютен приоритет.
За много краткото време и
връхлетяни от много кризи,
успяхме чрез бюджета да
подкрепим семейства, дома-
кинства, млади хора, деца,
възрастни с 22 млрд. лева.

Åâðîñðåäñòâàòà

Ïî-âèñîêî êà÷åñòâî
íà ñîöèàëíèòå óñëóãè

Разработен е План за дей-
ствие (2022-2027 г.) за
изпълнение на Националната
стратегия за дългосрочна гри-
жа, чрез който ще се осъщест-
ви вторият и най-важен етап
на извеждане от институции-
те на хората с увреждания и
възрастните и осигуряването
на алтернативна подкрепа
чрез предоставяне на качест-
вени и достъпни услуги за
дългосрочна грижа.

От 1 април са увеличени със
111,5 млн. лв. парите за делеги-
рани от държавата дейности.

Ñïàä íà áåçðàáîòèöàòà
та. Това дава възмож-
ност на над 22 хиляди
безработни да започ-
нат работа, 11 хиляди
да преминат обучение
по професия, а 9150
да работят по регио-
нални програми за за-
етост.

Регистрираните в
бюрата по труда без-
работни  през юни са
138 799, което е с
8678 по-малко от май
и с 31 917 по-малко
от юни 2021 г.

Заявените работни
места на първичния
пазар на труда само
през юни са 22 417,

което е с 9466 повече
от май и с 2789 пове-
че от юни 2021 г.

Започналите рабо-
та безработни през
юни са 22 744, което
е със 7865 повече от
май.

Позитивна е тен-
денцията при младеж-
ката безработица.

Въпреки спада на
безработицата, от 1
април се увеличи ми-
нималното дневно
обезщетение за хора-
та, останали без тру-
дов ангажимент, от 12
лв. на 18 лв. (50%
ръст), а максималното

от 74,29 лв. стана
85,71 лв. Това увели-
чава месечно парите
на над 40 хиляди
души.

С промени в За-
кона за трудовата
миграция и трудова-
та мобилност се рег-
ламентира облекче-
ният достъп до паза-
ра на труда за граж-
дани на трети държа-
ви, ползващи се от
временна закрила. За
тях не се изисква раз-
решение за достъп до
пазара на труда за
срока на временната
закрила.

Ðúñò íà çàïëàòèòå
плата. До дни той ще бъде обсъден със соци-
алните партньори. Изработен е и механизъм
за определяне на максималния осигурителен
доход.
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Усилията на пра-
вителството, МТСП и
НОИ за увеличаване
на пенсиите се увен-
чаха с успех. Никой
не казва, че това е
достатъчно, но е си-
гурно, че е облекче-
ние за възрастните. В
същото време средно
увеличението на пен-
сиите е почти с една
четвърт.

От 1 октомври
пенсиите за трудова
дейност, отпуснати до
31 декември 2021 г.,
ще се преизчислят. За
всяка календарна годи-
на, следваща годината
на отпускане на пен-
сията, размерът й ще

Години на хората с уврежда-
ния бе обещаван нов механизъм
за финансиране и предоставяне
на помощни средства, приспо-
собления, съоръжения и меди-
цински изделия, чрез който да
бъде облекчена тромавата адми-
нистративна процедура. Приети
са подзаконовите нормативни
актове за прилагане на действа-
щото законодателство и хората
вече ще получат необходимото
изделие, без да се налага да оби-
калят по различни институции.

Започна и изпълнението на
проекта “Предоставяне на по-
мощни средства за лица с трайни
увреждания”, който се финанси-
ра по Националния план за
възстановяване и устойчивост.
Проектът предвижда предоставя-
не на висококачествени и висо-
котехнологични помощни техни-

Óâåëè÷åíèå íà ïåíñèèòå

Тези пари и политики бяха
ориентирани към увеличава-
не на майчинството, безплат-
ни детски градини и ясли,
увеличаване на пенсиите,
подкрепа на работещите, уве-
личаване на броя на семейст-
вата, които ще получата енер-
гийни помощи през зимата.
През цялото време политика-
та ни бе ориетирана към сла-
бите, уязвимите, включител-
но и към хората с уврежда-
ния”, заяви вицепремиерът в
оставка Корнелия Нинова.

По думите й при прегово-
рите за съставяне на правител-
ство отново на първо място ще
бъде поставен социалният еле-
мент.

“За 7 месеца в социалната
политика постигнахме неща, за
които се борехме последните
10 години”, каза още Нинова и
допълни, че приоритетен про-

блем остава инфлацията, цени-
те, доходите, бедността и нера-
венството. Затова тя заяви, че
при преговорите за съставяне
на ново правителство ще
продължат да бъдат социални-
ят стълб в политиката на Бълга-
рия.

“В МТСП бяха създадени
условия и ред, които да гаран-
тират провеждането на полити-
ки в социалната сфера”, посочи
социалният министър в остав-
ка Георги Гьоков, представяй-
ки отчета за свършеното от
ведомството през седемте ме-
сеца.

“Оценката, която си дава-
ме, е добра. Свършихме добра
работа. Нямам напрежение за
това кой ще е следващият со-
циален министър, стига да
продължи в същата посока за
подкрепа на хората”, каза Гьо-
ков.

се увеличи със 100%
от нарастването на
средния осигурителен
доход за страната или
със средногодишния
индекс на потребител-
ските цени за предход-
ната година. Ще се
взема предвид по-ви-
сокият от двата пока-
зателя.

От октомври над
715 хиляди пенсио-
нери ще получат
увеличение на пенси-
ята си.  Средната
пенсия ще достигне
722 лв. и ще нарасне
с близо 19% спрямо
юни. Максималната
пенсия ще стане
3400 лв., като увели-

чението е 70%.
От 1 юли мини-

малната пенсия за
осигурителен стаж и
възраст се увеличи от
370 лв. на 467 лв.
(26,2% ръст), а макси-
малната - от 1500 лв.
на 2000 лв. (33,3%
ръст). Така средната
пенсия става 669 лв.
без КОВИД-добавки-
те (23,6% повече от
юни). Освен това от
1 юли всички пенсии
за трудова дейност,
отпуснати до 31 де-
кември 2021 г., се по-
вишиха с 10% плюс
60-те лева от досегаш-
ната КОВИД-добав-
ка. Важно е да се от-

бележи, че тези пари
ще получават към
пенсиите си хората,
които са се пенсиони-
рали от 1 януари до
30 юни 2022 г.

От 1 юли е увели-
чена и социалната
пенсия за старост (от
170 на 247 лв.), а
свързаните с нея со-
циални пенсии за ин-
валидност се повиши-
ха с 45%. Това се
отнася за над 50 200
деца и възрастни. С
45% се увеличиха и
добавките за чужда
помощ, както и за ве-
тераните от войните,
които се получават от
над 65 хиляди души.

След като дълги години обезщетението за отглеждане на
дете до 2 г. бе 380 лв., през м.г. то стана 650 лв., а от 1 април
- 710 лв., което се отнася за на 80 хиляди души. Това е ръст от
86,9% спрямо април 2021 г.

Пак от 1 април детските надбавки се повишиха от 40 лв. на
50 лв. за едно дете, от 90 лв. на 110 лв. - за две деца, от 135
лв. на 165 лв. - за три деца, и т.н. Увеличена бе доходната
граница със 100 лв. и вече помощта се получава на 100% при
доход до 510 лв. на член от семейството през последните 12
месеца.

С месечни помощи за дете до завършване на средно обра-
зование, но не повече от 20 г., са подпомогнати средномесечно
299 162 семейства с 471 918 деца. Със същата помощ, но за
деца с трайни увреждания, са подпомогнати 28 040 подраства-
щи.

С еднократна помощ от 300 лв. за ученици, записани за
първи път в I клас, са подпомогнати семействата на 52 428
деца, а с 300 лв. еднократно са подпомогнати семействата на
49 543 подрастващи от VIII клас.

През май младите (15-29 г.), търсещи работа чрез бюрата по
труда, са 15 569, което е с 2129 по-малко от ноември 2021 г.
Един от основните приоритети в следващия програмен период
2021-2027 на програмата “Развитие на човешките ресурси” е
свързан с младежката заетост и подкрепата за менторство, ста-
жуване, субсидирана заетост за по-лесен преход от образова-
ние към заетост на младите хора. Програмата е включена в
Европейската година на младежта с Националната кампания
#Първа работа.

Линията на бедност да ста-
не 504 лв. за 2023 г., предлага
МТСП. Министерският съвет
ще разгледа предложението на
социалното ведомство. Спо-
ред статистиката с месечни
пари под тази сума през 2021
г. са преживявали около 1 532
400 души, което е 22,1% от
населението на страната. С
увеличаване на линията на
бедност с 91 лв. ще бъдат ак-
туализирани и финансовата

Äåòñêèòå íàäáàâêè,
ðîäèòåëèòå, ìëàäèòå

Çà õîðàòà ñ óâðåæäàíèÿ
чески средства на хора с трайни
увреждания. В резултат от
изпълнението му се очаква да се
подобрят социалният статус и
качеството на живот на около
3300 души.

В държавния бюджет за 2022
г. парите за подкрепа на хората
с увреждания са увеличени с
близо 40% (над 280 млн. лв. спря-
мо 2021 г.).

В бюджета за 2022 г. са уве-
личени парите за предоставяне
на лична помощ със 104% (223,5
млн. лв. повече спрямо 2021 г.).
От началото на 2022 г. възнаг-
ражденията на асистентите по
механизма лична помощ са уве-
личени 2 пъти - първият заради
увеличение на коефициента от
1,2 на 1,4 от размера на мини-
малната часова заплата, което
доведе до увеличение от 16,7%

за час предоставена лична по-
мощ, а вторият бе резултат от
увеличението на минималната
заплата, което повиши с 9,2%
възнагражденията на асистенти-
те. В момента 43 382 души с
увреждания ползват личен асис-
тент, а асистентните са 45 171.

Агенцията за хората с увреж-
дания по Националната програ-
ма за заетост на хората с увреж-
дания осигурява до 10 хил. лв. на
работодатели, чиито проекти за
осигуряване на достъп до дейст-
ващи или нови работни места за
хора с трайни увреждания в тру-
доспособна възраст бъдат одоб-
рени. Същата сума ще се отпус-
ка за предложения за приспосо-
бяване на съществуващи работ-
ни места и за оборудване на нови
работни места за хора с намале-
на работоспособност.

От 104,71 лв. месечната помощ за отопление се увеличава
на 120,71 лв. за предстоящата зима. Така общата помощ за
сезона се увеличава със 100 лв. и става 623,55 лв. В същото
време се увеличава и доходният критерий за достъп до помощ-
та, за да не бъдат ощетени пенсионерите заради увеличените
пенсии. Ако през зимата на 2021-2022 г. 261 001 души и до-
макинства получиха целева помощ за отопление, то през пред-
стоящата зима се очаква да бъдат подпомогнати 310 хиляди.
Парите - 31 млн. лв., са осигурени в бюджета на МТСП.

Ïîâå÷å ïàðè çà
îòîïëåíèå íà áåäíèòå

Ñîöèàëíî ïîäïîìàãàíå
подкрепа на хората с увреж-
дания, и социалните помощи.

За осигуряване на социал-
на защита на населението
през 2022 г. месечните соци-
ални помощи бяха обвързани
с линията на бедност, която
към момента е 413 лв. Това
даде възможност за разширя-
ване на обхвата на подпома-
ганите. Осигурените за целта
средства в бюджета са 37,7
млн. лв., което е с 21,3% пове-

че от 2021 г.
Създадена бе организация

за предоставяне на еднократ-
на финансова помощ на раз-
селените от войната в Украй-
на хора и семейства, като до
30 юни еднократна помощ са
получили 31 462 души и се-
мейства.

Страниците подготви
Аида ПАНИКЯН
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Нови избори оставят държа-
вата без бюджет, без законо-
проектите, които трябва да
бъдат приети, за да усвояваме
парите по Плана за възстановя-
ване и устойчивост и редица
други проблеми, които без дей-
стващ парламент не може да се
решават. Това каза в предава-
нето “Денят започва” на БНТ
председателят на ПГ “БСП за
България” Георги Свиленски.
По думите му “отиването на
избори в момента е по-страш-
но даже от това ГЕРБ да управ-
лява”.

Свиленски, който в понедел-
ник получи папката с третия
мандат, призна, че преговорите
няма да са лесни: “Поставиха
се много разделителни линии,
партньорите прекрачиха и гра-
ници с лични нападки, надявам
се с преговорите да изчистим
тези противоречия. Не може да
поставяш условия кой да е ли-
дер на партия, нека всяка пар-

“Трябва да се
направи всичко
възможно, за да се
състави редовен
кабинет в рамките
на този парла-
мент.” Това заяви
зам.-председателят
на ПГ “БСП за
България” Филип
Попов пред Нова
телевизия.

“За нас е важно
България да излезе
от кризата и всеки
да поеме своята от-
говорност. Със слу-
жебен кабинет това
няма как да се слу-

“Ще разчитаме на
партиите от четворната
коалиция за формиране
на правителство.” Това
заяви заместник-предсе-
дателят на БСП и секре-
тар на ПГ “БСП за
България” Ирена Анас-
тасова пред Euronews
Bulgaria.

“Първо ще уточним
политиките, ще видим
дали всички формации, с
които ще седнем да пре-
говаряме за правителст-
во, ще припознаят про-
грамата, която беше из-
готвена само преди две
седмици, и чак тогава ще
се говори за имена”,
уточни тя.

Анастасова припом-
ни позицията на БСП -
кабинетът да е полити-
чески, а не експертен, за
да се носи ясна полити-
ческа отговорност.

“Демократична Бълга-
рия” са сериозен и пред-
видим партньор. Ние
имаме с тях своите идео-
логически различия, пра-
вили сме компромиси, но
държат на думата си така,
както ние държим на ду-
мата си. Работихме доб-
ре с тях и се надяваме да
продължим”, каза Анас-
тасова.

Според нея обединя-
ващото бившата управ-
ленска коалиция е била

ГЕОРГИ СВИЛЕНСКИ:

Èçáîðè ñåãà å ïî-ñòðàøíî
îò òîâà ÃÅÐÁ äà óïðàâëÿâà

тия да си решава вътрешно не-
щата, а за България - да се ре-
шава на масата за преговори.”

Председателят на ПГ “БСП
за България” не коментира кон-
кретни кандидатури за ми-
нистър-председател, на каза, че
името трябва да дойде от
“Продължаваме промяната”.

“Нормално е най-голямата
политическа сила да излъчи кан-
дидат за премиер. Много имена
се спрегнаха.

Нашата позиция спрямо
Кирил Петков е заради дейст-
вията му по изгонване на рус-
ките дипломати. Кирил Петков
сам даде крачка назад и вече не
е кандидат”, подчерта социа-
листът.

“Надявам се в разговорите
да чуем аргументи - само ние
не искаме този или онзи не е
аргумент. Не може един човек
или двама да са проблем за
съществуването на едно прави-
телство”, посочи Свиленски.

Той заяви, че не са говорили за
разпределение на министерст-
ва и за конструкцията на ново-
то правителство. По думите му,
първо, трябва да се обединят за
програмата, която е съставена
съвместно с ПП и ДБ. Остава
да убедят и “Има такъв народ”,
които не са участвали в изгот-
вянето й.

Според Георги Свиленски
темите Русия и РС Македония
са решени: “В програмата е
записано - усилия за възстано-
вяване на отношенията с Рус-
ката федерация. Това показва,
че е направено нещо, което
трябва да се поправя.”

Предвижда се също възста-
новяване на разговори с всички
възможни доставчици на газ -
това включва и “Газпром”.
Програмата е разписана за
шест месеца, което не е срок за
съществуването на правителст-
вото, а за решаване на пробле-
мите, уточни Свиленски.

ФИЛИП ПОПОВ:

Ðàçãîâîðè ñ âñè÷êè
äîñòàâ÷èöè íà ãàç

ното гласуване. Представихме своя
законопроект пред ИТН, ПП и ДБ.
Такава възможност или червена ли-
ния не беше поставена. Получихме
тяхното отрицателно становище и по
надлежния ред го внесохме в НС. Тази
ни теза е продиктувана от ниската
избирателна активност”, каза той.

Попов отбеляза още, че с ДБ са в
двата политически спектъра, но ви-
наги са намирали пресечната точка с
оглед защита на националния инте-
рес. “Ние сме подкрепяли техни
предложения, както и те - наши”,
посочи той.

Филип Попов заяви, че БСП дава
висока оценка на четиримата си ми-
нистри в правителството на Кирил
Петков. По думите му те са изпълни-
ли своите ангажименти в този каби-
нет, а дали биха запазили постовете
си ще стане ясно във втория етап на
преговорите.

чи”, каза той.
“Поставяме на масата на прего-

вори управленската и законодател-
ната програма, с която се съгласи-
ха ПП, ДБ и ние, както и тези ко-
леги, които излязоха от рамките на
ИТН и станаха независими. Пред-
стои тя да бъде обсъдена и с ПГ на
ИТН”, добави Попов.

По думите му в управленската
програма ясно и категорично е за-
писано да се стартират разговори с
всички възможни доставчици на газ,
включително и “Газпром”, като иде-
ята е българите, бизнесът, домакин-
ствата, училищата и детските гра-
дини да не останат без възможност
за доставка на газ и отопление през
есенно-зимния период.

Народният представител комен-
тира и темата за хартиената бюле-
тина. “Ние сме били коректни по
отношение на връщането на смесе-

ИРЕНА АНАСТАСОВА:

Ðàç÷èòàìå íà ðàçóì
îò ñòðàíà íà ÈÒÍ

борбата с корупцията и
стария модел на управ-
ление, и това трябва да
продължи и занапред.

“Това правителство
едва започна, а само в
рамките на първите три
месеца сме на първо мя-
сто в Европа по ръст на
производството. Това е
в резултат на спрени
кранчета и кражби”, по-
сочи още Ирена Анаста-
сова.

“Надявам се на разум
от страна на “Има такъв
народ”. Те дойдоха в по-
литиката на гребена на

вълната за борба с коруп-
цията. Ако искат да оти-
дат в небитието като по-
литическа сила, ще се от-
кажат. Но не смятам, че
това ще се случи. Трябва
да се сниши и тонът на
нелицеприятните разгово-
ри между “Продължаваме
промяната” и “Има такъв
народ”, защото залогът не
е оцеляването на едната
или другата политическа
формация, а преодоляване-
то на сериозните кризи
пред България”, коменти-
ра народният представител
от левицата.
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Людмил Ангелов води
13-ия си майсторски
клас в НБУ

14 млади музиканти от пет
държави имат възможност да се учат
от виртуозния пианист Людмил Ан-
гелов в неговия майсторски клас в
Нов български университет. Изпълни-
телите са избрани лично от маестро
Ангелов след прослушване, научи ДУМА
от Елена Гюрова. До 25 юли пианисти
от България, Китай, Турция, Южна
Корея и Япония ще почерпят опит и
вдъхновение от един от големите
съвременни интерпретатори на Шо-
пен. Майсторският клас ще завърши
със заключителен концерт на 26 юли
в камерна зала “България” от 19 ч.
След спектакъла маестро Ангелов ще
присъди награди на най-добрите уча-
стници в класа - възможност за уча-
стие в концерт със симфоничен ор-
кестър през следващия сезон и стипен-
дия за обучение при проф. Людмил
Ангелов в НБУ. Изпълнителите ще
имат изява в концерт на “Пиано
Екстраваганца” или “Софийски музи-
кални седмици” и представяне в Сити
марк арт център в София.

Лятна премиера
в кукления театър
в Стара Загора

Новата продукция за възрастни
на Държавния куклен театър в
Стара Загора - “Самотата в съвре-
менния човек/свят”, копродукция с
ДКТ “Иван Радоев” в Плевен, ще
има премиера на 20 юли от 19,30 ч.
Режисьорка е Веселка Кунчева, сце-
нографка - Мариета Голомехова,
композитор - Милен Апостолов.
През юни 2021 г. в Старозагорския
куклен театър се проведе първият
по рода си театрален уъркшоп, ор-
ганизиран от АКТ-УНИМА - Бълга-
рия. Темата бе “Самотата в съвре-
менния човек/свят” и имаше за
отправна точка поезията на Цве-
телина Вътева и Антония Антоно-
ва. Резултатът бе толкова значим
и вълнуващ, че решихме, че животът
и показът на тази лаборатория
трябва да продължи, като продуци-
раме спектакъл, съобщават от
театъра. Това решение дава начало-
то на сътрудничество между ДКТ
- Стара Загора, и ДКТ “Иван Радо-
ев” в Плевен.

СНИМКА ГЕРГАНА ДАМЯНОВА

СНИМКА АРХИВ ДУМА

Представителният ор-
кестър на град Виена - Ви-
ена симфоникер, замина за
Брегенц, където започва
един от най-известните фес-
тивали за класическа музика
в света, научи ДУМА от
Кремена Николова-Флор.

Фестивалът в Брегенц е
създаден през 1946 г. и от-
тогава Виенският симфони-
чен оркестър е домакин на
събитията. Известен с вну-
шителната си плаваща сце-
на в красивото езеро Боден-
зее, форумът привлича сто-
тици хиляди почитатели на
класиката от цял свят. Тази
година гвоздеят на програ-
мата е “Мадам Бътерфлай”
от Пучини, която ще бъде
показана 25 пъти от 20 юли
до 21 август.

Сцената, която всяка го-
дина спира дъха на публи-

Âèåíñêèÿò ñèìôîíè÷åí
îðêåñòúð ñå ìåñòè
â Áðåãåíö çà ëÿòîòî
Започва световноизвестният
фестивал за класическа
музика край езерото Бодензее

СНИМКА © BREGENZER FESTIVAL

Сцената в езерото Бодензее

Естрадната легенда Грета Ганчева
отпразнува рождения си ден с дебют-
ния албум на Валентин Велчев “Аз съм
Валентин”. Дискът е специален за нея,
тъй като участва в него като автор на
превърналата се в Химн на Североза-
пада песен “От Враца до Дунава”,
научи ДУМА от Лео Богдановски.

Ãðåòà Ãàí÷åâà ïðàçíóâà ðîæäåí äåí
ñ àëáóìà íà Âàëåíòèí Âåë÷åâ

СНИМКА ЛИЧЕН АРХИВ

Празникът в семейството на Грета
Ганчева е двоен, тъй като имен ден праз-
нува обичаният й внук Вовката. Той е
споделен с близките им съседи в мор-
ската й вила на Свети Влас - Вержи,
Боби, Мими, Олег, Ани, Тони, Мариана
и звездата на ФК “Литекс” Стефан
Юруков. “Тегля чертата и си казвам: не
съжалявам за нищо, не мога да върна
хубавото време, но нали съм го изживя-
ла. Цял живот работя и до края си ще
остана венчана за сцената” - това е рав-
носметката на звездата по повод юби-
лейната й годишнина.

Албумът на Валентин Велчев “Аз
съм Валентин” е сред най-търсените

заглавия в мрежата на разпространи-
телите от “Орфей мюзик”. На 20 юли
носителят на наградата “Певец на го-
дината 2021” за дебют ще представи
част от песните на празничния кон-
церт на Столичната община - район
“Илинден” - “Заедно на Илинден”.
Програмата е посветена на 34 г. ра-
йон “Илинден” и 119 г. от Илинден-
ско-Преображенското въстание. Шоу-
то започва в 18,20 ч. на откритата
лятна сцена в парк “Света Троица”.
Участват още Милица, ансамбъл “Чи-
нари”, трио “Булгарина”, “Чинари
дръмс”, ансамбъл “Гоце Делчев” и
Александър Александров-Алекс.

ката, този път представлява
стилизиран японски планин-
ски пейзаж, наподобяващ
лист намачкана хартия. Из-
граждането й започна още
през месец май, а в техниче-
ския екип бяха привлечени
и алпинисти.

В “Мадам Бътерфлай”
Виена симфоникер ще свири
под палката на известния ди-
ригент Енрике Мацола, а ре-
жисьор на продукцията е Ан-
дреас Хомоки. На 22 юли Ав-
стрийската национална теле-
визия ORF2 ще предава ди-
ректно един от спектаклите.

От 1988 г. е създадена
традиция на втора фестивал-
на сцена да се изпълнява ряд-
ко представяна творба. Тази
година това е “Сибирия” на
Умберто Джордано с режи-
сьор Василий Бархатов.

Освен участие в оперни-

те вечери, във фестивалната
си програма Виена симфо-
никер включва и поредица
от симфонични концерти.
Чайковски, Римски-Корса-
ков, Стравински, Шостако-
вич, Вагнер и Бетовен са
композиторите, чиито твор-
би публиката ще има
възможност да чуе.

Бетовен ще звучи и на

Античния театър в Пловдив
на 9 и 10 септември, когато
Виенските симфоници ще
посетят за първи път Бълга-
рия. В програмата на двата
концерта са включени и
творби на Паганини и
Дворжак. Диригент на исто-
рическите концерти ще бъде
Найден Тодоров, а солист -
Марио Хосен.

Ïëåâåíñêàòà ôèëõàðìîíèÿ ïðîäúëæàâà òóðíåòî
ñè ñ Âåñêî Åøêåíàçè è Âåðîíèêà Òîäîðîâà

Плевенската филхармо-
ния продължава национал-
ното си турне “В света на
музиката”. Солисти в новия
звезден проект на културния
институт са цигуларят Вес-
ко Ешкенази и акордеонист-
ката Вероника Тодорова.
Зад диригентския пулт е
маестро Георги Милтиядов,
който е и аранжор на голя-
ма част от концертната про-
грама. В нея са включени
произведения от класичес-
ката оркестрова палитра и
заглавия от популярната
музика в аранжимент за

симфоничен оркестър и со-
листи. Публиката може да
се наслади на творби от Бах,
Вивалди, Моцарт, Хачату-

рян, Петко Стайнов, Рудже-
ри, Пиацола, Мориконе,
Уилямс, Майкъл Джексън,
“Куин” и др., научи ДУМА

от Тина Коилова.
Турнето започна от Пле-

вен и Троян през месец май,
премина през Летния те-
атър във Варна и продължа-
ва в Копривщица - “Фести-
вал на изкуствата” (21 юли),
Бургас - Летния театър (25),
Пловдив - Летния театър
(26), Сливен - Крепостта
“Туида” (27), Ямбол - Лят-
ното кино (28), Стара Заго-
ра - Културния център
“Стара Загора” (29), Вели-
ко Търново - “Сцена на ве-
ковете”, Спортна зала “Ва-
сил Левски” (30 юли).СНИМКА ПЛЕВЕНСКА ФИЛХАРМОНИЯ
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ТЕЛЕЦ

Пристъпете активно
към изпълнение на про-
грамата си. Така ще си
спестите разочарова-
ния.

ОВЕН

Бъдете търпелив към
работата и колегите.
Така ще си осигурите
нови предимства и ус-
пехи.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Погрижете се добре за
себе си, имате нужда
от спокойствие. Избяг-
вайте вредните нави-
ци.

22 май - 21 юни

РАК

Не се отказвайте от
пътувания и срещи със
скъпи хора. Чрез тях ще
постигнете повече ус-
пехи.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Избягвайте взаимоот-
ношения  с  кредитни
институции. Труднос-
тите не са непреодо-
лими.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Очевиден ще бъде стре-
межът ви да подобри-
те условията на рабо-
та. Бъдете настоятел-
ни.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Със своя позиция ще
спечелите доверието на
много близки хора. В
менюто заложете на
плодове.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Приключвате важен
проект и затова е вре-
ме за равносметка. Не
се преуморявайте, вре-
ме е за отдих.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Направете сериозни
усилия за възстановя-
ване  на  здравето и
духа. Изживейте деня
вълнуващо.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Позволете си ден за
малко почивка и развле-
чения.  Близостта на
природата ще ви заре-
ди.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Има какво да ви радва
на фона на случващото
се около вас. Не нала-
гайте на никого мнени-
ето си.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Занимания за подобря-
ване на образованието
ще са особено полезни
за вас. Влияете пози-
тивно.

ХОРОСКОП

ЧЕТВЪРТЪК ПЕТЪК СЪБОТАДНЕС

СЛЪНЧЕВО

32
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

33
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

35
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

36
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР

СЛЪНЧЕВО СЛЪНЧЕВО СЛЪНЧЕВО

05.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ - ÒÛÚÂ¯ÂÌ
·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡ ’ËÒÚÓ‚‡
Ë —ËÏÂÓÌ »‚‡ÌÓ‚

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.10 ì¡Î‡„ÛÌËÚÂî - ‰ÂÚÒÍË ÙËÎÏ
10.00 ì¬ÓÈÌ‡Ú‡ Ì‡ Ú‡‡ÎÂÊË-

ÚÂî - ‰ÂÚÒÍË Ú‚ ÙËÎÏ
11.10 ì–‡ÁÒÂÍÂÚÂÌË ËÌˆË‰ÂÌ-

ÚË ‚ Ó·ËÚ‡î - ‰ÓÍ.
ÙËÎÏ /2 ÂÔËÁÓ‰/Ô/

12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 ì÷˙Í‚‡ Á‡ ‚˙ÎˆËî - Ú‚

ÙËÎÏ /9 ˜‡ÒÚ/Ô/
14.00 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.15 ìœËÌˆÂÒ‡ ÀËÎËÙÂÂî -

‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
14.30 ìœËÍÎ˛˜ÂÌËˇÚ‡ Ì‡ ÏÎ‡-

‰Ëˇ Ã‡ÍÓ œÓÎÓî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ

15.00 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î -
Ú‚ ÙËÎÏ

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ /Ô/
16.30 ì ÎËÌËÍ‡ Ì‡ ÚÂÚËˇ

ÂÚ‡Êî - Ú‚ ÙËÎÏ
17.00 ŒÎÚ‡ËÚÂ Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ
17.15 ì–‡ÁÒÂÍÂÚÂÌË ËÌˆË‰ÂÌ-

ÚË ‚ Ó·ËÚ‡î - ÙËÎÏ
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ - ÍÓÏÂÌ-

Ú‡ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 ì÷˙Í‚‡ Á‡ ‚˙ÎˆËî - Ú‚

ÙËÎÏ /10 ˜‡ÒÚ/
20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 ì—‰ÂÎÍ‡Ú‡ Á‡ Ò‚Ó·Ó‰‡-

Ú‡î - ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
22.05 ì¬ËÍËÌ„ËÚÂî - Ú‚ ÙËÎÏ

/6 ÒÂÁÓÌ, 2 ÂÔËÁÓ‰/(16)
22.50 ”ÒÚÓÈ˜Ë‚ÓÒÚ: »ÒÚÓËË Ì‡

ıÓ‡, ÍÓËÚÓ Ô‡‚ˇÚ ÔÓÏÂ-
ÌË - ’˙‚‡ÚË ,̌ ÔÓÂ‰Ëˆ‡

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ìƒÂ·ÌË ÏÓ¯ÂÌËˆËî - Ë„-

‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
01.00 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î -

Ú‚ ÙËÎÏ
01.45 ƒÊËÌÒ /Ô/
02.15 ƒÓÏ˙Ú Ì‡ ‚ˇ‡Ú‡ - ÀÓ-

ÁÂÌÒÍË Ï‡Ì‡ÒÚË ì—‚.
—Ô‡Òî/Ô/

06.00 ì“‡ÌÒÙÓÏ˙Ò: ¿Í‡‰Â-
ÏËˇ –ÂÒÍ˛ ¡ÓÚÒî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËˇ, ÒÂË‡Î, ÂÔ.11

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./ - ÔÛ·-
ÎËˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ «Î‡ÚËÏË …Ó˜Â‚

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
13.20 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ

¯ÓÛ
14.20 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡ ÕË-

ÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./
15.00 œÂÏËÂ‡: ì¡Ûˇ ÓÚ

Î˛·Ó‚î - ÒÂË‡Î, Ò.12
16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî

- ÒÂË‡Î, Ò.4
17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ
¯ÓÛ

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌÓ ËÁ-
ÍÛ¯ÂÌËÂî - ÒÂË‡Î, Ò.3

21.00 œÂÏËÂ‡: ì“‡ÚÍÓ‚ˆËî -
ÒÂË‡Î, ÂÔ.91

22.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

22.30 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡
ÕËÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî /
Ì‡È-‰Ó·ÓÚÓ/

23.00 ìƒÓ·ËˇÚ ‰ÓÍÚÓî - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.5 ÂÔ.11

00.00 ì‘ÂÈÒ¡Ó„î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.11

01.00 ì—ÚÂÎ‡Ú‡î - ÒÂË‡Î, Ò.5
ÂÔ.21

02.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ /Ô./
02.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.30 ì¡Ûˇ ÓÚ Î˛·Ó‚î /Ô./ -

ÒÂË‡Î, Ò.12
05.30 ìƒÂˆ‡Ú‡ Ì‡ ‰Û„‡Ú‡ ¡˙Î„‡-

Ëˇî - ‰ÓÍ. ÔÓÂ‰Ëˆ‡

05.35 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË

09.20 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.50 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

10.35 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

12.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

12.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

15.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

15.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË /Ò˙Ò

ÒÛ·ÚËÚË/

18.20 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

21.45 ìœÓÔËÚ‡ÈÚÂ ÏÂ‰ËˆËÌÒÍ‡-

Ú‡ ÒÂÒÚ‡î - ÂÔ. 7

22.45 ì√ÓÎˇÏ‡Ú‡ Ë„‡î - Ú‚ ¯ÓÛ

23.45 ì—ÓÎÓÏÓÌ ¬ÓÎÍÓ‚. ƒË‡-

ÎÓÁË Ò ≈‚„ÂÌËÈ ≈‚ÚÛ-

¯ÂÌÍÓî - ˜‡ÒÚ 3

00.50 ìÃ˙ÊÍÓ/ΔÂÌÒÍÓî

02.05 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî - Ú‚

¯ÓÛ

02.55 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî - ÚÓÍ¯ÓÛ

04.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

04.45 ìœÓÔËÚ‡ÈÚÂ ÏÂ‰ËˆËÌÒÍ‡-

Ú‡ ÒÂÒÚ‡î - ÂÔ. 7

00.10 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î /Ô/

01.20 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î
/Ô/

02.15 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-
ÌÓî /Ô/

03.10 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î
/Ô/

04.10 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î /Ô/
05.10 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î /Ô/
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
07.30 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
08.00 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î /Ô/
09.00 œ‡Î‡ÏÂÌÚ‡ÌÓ Á‡ÒÂ-

‰‡ÌËÂ Ì‡ Õ‡Ó‰ÌÓÚÓ
Ò˙·‡ÌËÂ - ÔˇÍÓ ÔÂ-
‰‡‚‡ÌÂ

14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î

15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ì¿ÌÚË‰ÓÚî
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî
21.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î

/Ô/
22.00 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ /Ô/
22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî /Ô/
23.10 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî /Ô/

—‚. »ÎËˇ Â ÔÂ‰‚ÂÒÚÌËÍ
Ì‡ ËÒÚËÌÌ‡Ú‡ ‚ˇ‡ ‚ ≈‰Ë-
ÌËˇ ¡Ó„

—‚ÂÚË ÔÓÓÍ »ÎËˇ ·ËÎ ËÁ
ÔÓÚÓÏÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ¿‡ÓÌ, ÓÚ „.
“ÂÒ‚Ëˇ, √‡Î‡ÚËˇ. ΔË‚ˇÎ Â
ÔÂÁ IX ‚ÂÍ ÔÂ‰Ë ’ËÒÚ‡ ÔÓ
‚ÂÏÂ Ì‡ ̂ ‡ ¿ı‡‚. »ÎËˇ ÁÌ‡-
˜Ë ÍÂÔÓÒÚ Ë ÚÓÈ ÒÂ ÔÓÍ‡Á‡Î
ÍÂÔÓÒÚ, Ú‚˙‰ËÌ‡ Ì‡ ‚ˇ‡Ú‡.

—‚ÂÚË ÔÓÓÍ »ÎËˇ Â
Â‰ËÌ ÓÚ Ì‡È-‚ÂÎËÍËÚÂ ËÁÏÂÊ-
‰Û ÒÚ‡ÓÁ‡‚ÂÚÌËÚÂ Ô‡‚Â‰ÌË-
ˆË, ÏÓ„˙˘ ËÁÓ·ÎË˜ËÚÂÎ Ì‡
ÂÁË˜ÂÒÚ‚ÓÚÓ Ë ÔÂ‰‚ÂÒÚÌËÍ
Ì‡ ËÒÚËÌÌ‡Ú‡ ‚ˇ‡ ‚ ≈‰ËÌËˇ
¡Ó„. ŒÚ ‰Â‚ÌÓÒÚ ÷˙Í‚‡Ú‡ „Ó
Ì‡Ë˜‡ ìœÓÓÍ Ë œÂ‰ÒÍ‡-
Á‡ÚÂÎ Ì‡ ‚ÂÎËÍËÚÂ ¡ÓÊËË
‰ÂÎ‡î, ì¿Ì„ÂÎ ‚ ÔÎ˙Úî Ë ìœÂ‰-
ÚÂ˜‡ Ì‡ ¬ÚÓÓÚÓ ’ËÒÚÓ‚Ó
œË¯ÂÒÚ‚ËÂî.

ΔËÚËÂÚÓ Ì‡ Ò‚. ÔÓÓÍ
»ÎËˇ Â ÌÂÔÂÒÚ‡ÌÌ‡ ÔÓÂ‰Ë-
ˆ‡ ÓÚ ÌÂËÁ·ÓËÏË ¡ÓÊËË ˜Û-
‰ÂÒ‡. ÕÓ ÚÓÈ Â Â‰ËÌÒÚ‚ÂÌ Ë
Ú‡ÈÌÒÚ‚ÂÌ ËÁ·‡ÌËÍ ¡ÓÊË Ò

ÚÓ‚‡, ˜Â ÌÂ„Ó‚ËˇÚ ÊË‚ÓÚ ÌÂ
Á‡‚˙¯‚‡ Í‡ÚÓ Û ‰Û„ËÚÂ ˜Ó-
‚ÂˆË - ‰ÓË Ë Ì‡È-ÒÎ‡‚ÌËÚÂ
ÒÂ‰ ÔÓÓˆËÚÂ - Ò˙Ò ÒÏ˙Ú.
»ÎËˇ ÔÓÓÍÛ‚‡Î 25 „Ó‰ËÌË
Ë Í‡È . …Ó‰‡Ì ·ËÎ „‡·Ì‡Ú
Ì‡ Ó„ÌÂÌ‡ ÍÓÎÂÒÌËˆ‡ Ë ÊË‚
ÓÚÌÂÒÂÌ Ì‡ ÌÂ·ÂÚÓ.

¬˙Á‰˙Ê‡Ì ‚ ı‡Ì‡, ÒÍÓ-
ÏÂÌ ‚ Ó·ÎÂÍÎÓ Ë ÒÚÓ„ Í˙Ï
ÒÂ·Â ÒË Ë ‰Û„ËÚÂ, Ò‚. ÔÓÓÍ
»ÎËˇ ‚‰˙ıÌÓ‚ÂÌÓ ÔÓÔÓ‚ˇ‰-
‚‡Î ‚ÓÎˇÚ‡ ¡ÓÊËˇ Ë ÌÛÊ‰‡Ú‡
ÓÚ ËÒÚËÌÒÍÓ ÒÎÛÊÂÌËÂ Ë ÔÓ-
ÍÎÓÌÂÌËÂ ¡Ó„Û Í‡ÚÓ Ô˙‚Ó Ë
ÌÂÓ·ıÓ‰ËÏÓ ÛÒÎÓ‚ËÂ Á‡ Ò˙Á‰‡-
‚‡ÌÂ Ì‡ ˘‡ÒÚÎË‚ ÊË‚ÓÚ Ë
Ú‡ÈÌÓ ·Î‡„Ó‰ÂÌÒÚ‚ËÂ Ì‡ ÁÂ-
ÏˇÚ‡. «‡‡‰Ë Û‰Ë‚ËÚÂÎÌ‡Ú‡ ÒË
Ò‚ˇÚÓÒÚ Ë ˜ËÒÚÓÚ‡ ‚ ÊË‚ÓÚ‡
Ò‚ÂÚË ÔÓÓÍ »ÎËˇ ÒÂ ‚˙ÁÔˇ-
‚‡ Ë ÔÓÒÎ‡‚ˇ ÓÚ Ò‚ÂÚ‡Ú‡
÷˙Í‚‡ Í‡ÚÓ ìÌÂ·ÂÒÂÌ ˜Ó‚ÂÍî
Ë ìÁÂÏÂÌ ‡Ì„ÂÎî. ÕÂ„Ó‚‡Ú‡
Â‚ÌÓÒÚ Ë ÔÂ‰‡ÌÓÒÚ Í˙Ï ‚ˇ-
‡Ú‡ ‚ Â‰ËÌËˇ ËÒÚËÌÂÌ ¡Ó„
·ËÎ‡ ÚÓÎÍÓ‚‡ ÒËÎÌ‡, ˜Â ÍÓ„‡-
ÚÓ ‚Ë‰ˇÎ ÓÚÒÚ˙ÔÎÂÌËÂÚÓ ÓÚ

ÌÂˇ, Ë‰ÓÎÓÔÓÍÎÓÌÌË˜ÂÒÚ‚ÓÚÓ
Ë ·ÂÁ˜ÂÒÚËÂÚÓ ‚ ̂ ‡ÒÍËˇ ‰ÓÏ,
ÚÓÈ ÌÂ ÒÂ ÔÓÍÓÎÂ·‡Î ‰‡ ËÁÓ·-
ÎË˜Ë Ò Ó„ÌÂÌË ÒÎÓ‚‡ ÌÂ‰Ó-
ÒÚÓÈÌËˇ ËÁ‡ËÎÒÍË ̂ ‡ ¿ı‡‚‡
Ë ÊÂÌ‡ ÏÛ. ÕÂ„Ó‚ÓÚÓ ÔÓÓ˜Â-
ÒÍÓ ÒÎÓ‚Ó ·ËÎÓ Í‡ÚÓ ÔÎ‡ÏÚˇ-
˘‡ Ò‚Â˘, ÓÒ‚ÂÚˇ‚‡˘‡ Ï‡Í‡
‚ ˜Ó‚Â¯ÍËÚÂ ‰Û¯Ë.

ΔË‚ÓÚ˙Ú Ë ÒÎÛÊÂÌËÂÚÓ
Ì‡ ÔÓÓÍ »ÎËˇ ‚ —Â‚ÂÌÓÚÓ
»Á‡ËÎÒÍÓ ˆ‡ÒÚ‚Ó Ò‡ ÓÔË-
Ò‡ÌË ‚ III Ë IV  ÌË„‡ Ì‡ ÷‡Â-
ÚÂ ‚ —Ú‡Ëˇ «‡‚ÂÚ (III ÷‡Â
17-19; 21 „Î.; IV ÷‡Â 1-2
„Î.). ¬ ¡Ë·ÎËˇÚ‡ ÌˇÏ‡ Ì‡ÔË-
Ò‡Ì‡ ÓÚ ÌÂ„Ó ÍÌË„‡.

Õ‡Ó‰Ì‡Ú‡ Ú‡‰ËˆËˇ Á‡
»ÎËÌ‰ÂÌ

—ÔÓÂ‰ Ó·Ë˜‡ËÚÂ Ë Ú‡-
‰ËˆËËÚÂ Ì‡ »ÎËÌ‰ÂÌ ÌÂ Úˇ·-
‚‡ ‰‡ ÒÂ ‡·ÓÚË, Á‡˘ÓÚÓ „˙Ï
ÏÓÊÂ ‰‡ Û‰‡Ë ˜Ó‚ÂÍ‡. ŒÚ
‰ÌÂÒ ‚ÂÏÂÚÓ ÒÂ Ó·˙˘‡,
ÔÓ˜‚‡Ú ‰‡ ‰Ûı‡Ú ÂÒÂÌÌËÚÂ
‚ÂÚÓ‚Â, ËÁÎËÁ‡Ú ‚˙ÎÌÂÌËˇ Ë

÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ì‡ 20 ˛ÎË —‚. ÔÓÓÍ »ÎËˇ (»ÎËÌ‰ÂÌ). Õ‡ Ô‡ÁÌËÍ‡ ÒÂ ‡ÁÂ¯‡‚‡ ‚ËÌÓ Ë ÂÎÂÈ.

Ï˙Ú‚Ó ÚÂ˜ÂÌËÂ. »ÎËÌ‰ÂÌ
Ë‰‚‡ Ò Ï˙Ú‚‡ ı‚‡ÚÍ‡ Ì‡ ÏÓ-
ÂÚÓ, Í‡Á‚‡Ú ÒÚ‡ËÚÂ Ë·‡Ë.
«‡ÚÓ‚‡ ÔÂ‰ÛÔÂÊ‰‡‚‡Ú ÎÂ-
ÚÓ‚ÌËˆËÚÂ ‰‡ Ò‡ ÓÒÓ·ÂÌÓ
‚ÌËÏ‡ÚÂÎÌË ÔË Í˙Ô‡ÌÂ ‚ ÏÓ-
ÂÚÓ. Õ‡Ó‰ÌÓÚÓ ÔÓ‚ÂËÂ „Î‡-
ÒË, ˜Â Ì‡ ÚÓÁË ‰ÂÌ ÏÓÂÚÓ
‚ÁÂÏ‡ ÊÂÚ‚Ë. ¬ˇ‚‡ ÒÂ Ó˘Â,
˜Â Í‡Í˙‚ÚÓ ̃ Ó‚ÂÍ ‚ÎÂÁÂ Ô˙‚Ë
‚ ‰ÓÏ‡ ‚Ë, Ú‡Í‡‚‡ ˘Â Â Ë
ˆˇÎ‡Ú‡ Ë‰Ì‡ „Ó‰ËÌ‡.

¬ ·˙Î„‡ÒÍËˇ Ì‡Ó‰ÂÌ
Í‡ÎÂÌ‰‡ »ÎËÌ‰ÂÌ Â Ì‡È-„Ó-
ÎÂÏËˇÚ ÎÂÚÂÌ Ô‡ÁÌËÍ ÔÓ
‚ÂÏÂ Ì‡ Ê˙Ú‚‡ Ë ‚˙¯ËÚ·‡.
Õ‡ ÚÓÁË ‰ÂÌ ‚˙Á‡ÒÚÌËÚÂ ‡Á-
Í‡Á‚‡Ú ÔËÍ‡ÁÍË Ë ÔÂˇÚ ÔÂÒ-
ÌË Á‡ Ò‚ÂÚË ÔÓÓÍ »ÎËˇ,
ÍÓÈÚÓ Í‡‡ Ó„ÌÂÌ‡ ÍÓÎÂÒÌËˆ‡
Ò ¯ÂÒÚ ÍÓÌˇ ÔÓ ÌÂ·ÂÚÓ Ë
ËÁÏÓÎ‚‡ ÓÚ ¡Ó„‡ Á‡ Úˇı Á‰‡-
‚Â Ë ·Î‡„ÓÔÓÎÛ˜ËÂ, ıÛ·‡‚Ó
‚ÂÏÂ Ë ÔÎÓ‰ÓÓ‰ËÂ. Õ‡ ÚÓÁË
‰ÂÌ Ô‡ÁÌÛ‚‡Ú Ó˘Â Ë Á‡Ì‡ˇÚ-
˜ËËÚÂ ÍÓÊÛı‡Ë, Ò‡Ï‡‰ÊËË
Ë ÙÛÌ‡‰ÊËË, Á‡˘ÓÚÓ ÔÓ-
ÓÍ˙Ú Â ÚÂıÂÌ ÔÓÍÓ‚ËÚÂÎ.
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–≈ À¿Ã» » Œ¡fl¬»: fiÎËˇ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚‡ - 205;
0879326034; e-mail: reklama@duma.bg, obiavi@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg, ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈

ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg

ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

Œ“√Œ¬Œ–» Õ¿  –⁄—“Œ—ÀŒ¬»÷¿“¿
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¬ŒƒŒ–¿¬ÕŒ: —Ìˇ„. ÀÂ‚‡˜Í‡. ŒÍË. ì≈Í‡ÒËî.
≈Î‡Í. —ÎÓÌ. ¿„ÂÌÚÍ‡. ŒÍ. ≈ÚËÍ‡. “‡Óı˙. ¬‡ÁÓ‚ /
»‚‡Ì/. “Ë. fl‚Ó. ¿ËÎ. ì Ëî. »ÏÒ /≈Ï‡/. ≈ÎÛ.
Õƒ . œ‡Í. ì¿Ì‡ËÚî. ¿Ë‰Ë‡. »–Õ¿. ÕÂ‚. ÕÂˇ.
√ÌÂÚ. »ÏÂ. ¿Ò. À‡ÍÓÒ. œ‡ÚÛÎË. ì¿Ë‡î. ì¬ÂÓî.
“ÂÓÂÏ‡. »ËÌ. Δ‡·Ë. ÃÛÒÚ‡ˆË. √‡·Ó‚Ó. ÕËÁ‡ÏË.
 ËÎÓ. “‚Ë. ÀÓÍÛÏ. —ÎÓ‚‡. ÕÂÓÌË. ì“ˇıî. ≈Ë.
¿ÂÌ. ¬.√. ¡˙ /î¬ËˆÂÔÂÁË‰ÂÌÚ˙Ú ¡˙î/. —ÍË.
Œ‚Ó‰. ¿ÂÎ /ΔÛÎË/. À‡. Œ‡ÌÊ. –‡Ï‡Ì /◊‡Ì‰‡-
ÒÂÍı‡‡/. ¬‡Ú‡. ≈˜. ◊‡‰˙Ë.  ÎËÌ. »‡Ì. –ËÌËÚ.
ÀËÙÚ.  Î‡ÒË˜ÍË. ‘‡.

Œ“¬≈—ÕŒ: —ÌÂ„ÓËÌ. ÃÂÊ‡. ÀÂÍ‡ÍË. flÍÂ.
»Ï‡ÌÂ. –‡·ÍÓË. ì¿ÎÙî. ì¿„‡ÌÚî. —ËÂ. Œ·Ë‚Ë.
ŒÚËÚ. —Ú‡ˇ. “‡Ô. »ÓÎ‡. Œ‡Ì. œÎËÍÓ‚Â. ¬‡Ú. ¬Ó.
¿‚‡. ¿ıÓÎ‡. ì—ÚÂÏÓî. ÕÂÓÌ. ì»Îî. ƒ‚Â. ⁄ÛËÌ /
ƒÂÌËÒ/. –ÓÛ /¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙/. “ÂÌ‰ÊÂ‡. ¿ÎÓ. ƒÂ-
ÊÛÒÚ‚Ó. ◊‡Ò. Œ˜‡Í‚‡ÌËˇ. ÀÂÚ. »Ì‚‡. ÕË.  . .
¿‰‡. ÀËÏ‡Ì. »„‡˜. ƒ‡. ≈ÁËÍ. ì√‡î. ¿ˆËÎ. –ÂÏ‡Í
/≈Ëı Ã‡Ëˇ/. —ÚÓÎ. ì»ÌÍ‡î. ì»ÁÓÚî. À‡‰ËË. ÃÓ-
ÎË‚. œÂËË. ¿Íˇ·. Õ˙Ì /ƒÊÓÌ‡Ú‡Ì/.  ÓÍ.  ‡ÌÚÓ-
Ë. ÃÛı˙Î. –ËÙ. ƒËÌ‡ÏËÍ‡. —‡ÌÚËÏ. –‡ÎËÚ‡.



И ДерНовак
Джокович
с 19-а титла
от Шлема
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ГЛЕДАЙТЕ

РЕЗУЛТАТИ

Даниел Иванов-
Аоияма допусна ше-
сто поражение на
турнира по сумо за
Купата на Импера-

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ 3
20.00 Ботев Пд - АПОЕЛ (Кип)

ПО БНТ 3
ЕП за жени в Англия
21.55 Англия - Испания

ПО МАКС СПОРТ 2
2.30 Шарлът - Челси

ПО МАКС СПОРТ 3
12.45 Астън Вила - Бризбейн Роар
2.30 Орландо - Арсенал

ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
12.00 Турнир в Хамбург (мъже)

ПО ЕВРОСПОРТ 1
ФЕХТОВКА
18.30 СШ в Кайро

Милица Мирчева, която един-
ствено представя страната ни на
Световното първенство по лека
атлетика в Юджийн, Орегон,
направи запомнящ се дебют. 28-
годишната добричлийка завърши
15-а за 2:30:20 ч. Преди да отпъ-
тува за Щатите, тя отбеляза, че
ще е успех да влезе в топ 20 в
класическото бягане. Българката
постави национален рекорд
2:29:23 ч. на Маратона на Ко-
пенхаген през май, с който
завърши пета и покри нормати-
ва за Световното.

Мирчева дебютира в мара-

еfbet ЛИГА, II КРЪГ
Арда - Берое 1:0 Н’Диайе (52), ЧК:

Луизиньо (Б-90+2); Хебър - Септември
1:3 0:2 Александров (17 и 80) 0:3 Кабов
(85) 1:3 Хамдиев (88), ЧК: Арсов (С-63).

 1. À”ƒŒ√Œ–≈÷ 2 2 0 0 5:0 6
 2. ◊≈–ÕŒ ÃŒ–≈ 2 2 0 0 2:0 6
 3. ÷— ¿ 2 1 1 0 4:1 4
 4. ÷— ¿ 1948 2 1 1 0 2:1 4
 5. —ÂÔÚÂÏ‚Ë —Ù 2 1 0 1 3:4 3
 6. ¿‰‡ 2 1 0 1 1:3 3
 7. ¡ÂÓÂ 2 1 0 1 2:2 3
 8. ÀÂ‚ÒÍË 2 1 0 1 5:1 3
 9. —Î‡‚Ëˇ 2 1 0 1 1:1 3
10. ÀÓÍÓ œ‰ 2 1 0 1 2:3 3
11. ¡ÓÚÂ‚ ¬ 2 1 0 1 4:4 3
12. ’Â·˙ 2 1 0 1 2:3 3
13. œËËÌ 2 0 1 1 2:3 1
14. ÀÓÍÓ —Ù 2 0 1 1 1:2 1
15. ¡ÓÚÂ‚ œ‰ 2 0 0 2 2:4 0
16. —Ô‡Ú‡Í ¬Ì 2 0 0 2 0:6 0

III кръг: петък, 18.30: Спартак Вн -
Пирин; 21.00: ЦСКА 1948 - Лудогорец;
събота, 18.30: Берое - Локо Сф; 21.00:
Ботев Пд - Арда; неделя, 18.30: Локо Пд
- Хебър; 21.00: Славия - Левски; поне-
делник, 18.15: Септември Сф - Ботев Вр;
20.30: ЦСКА - Черно море.

Безпрецедентно обедине-
ние се задава в българските
щанги. Ръководителите на
федерацията преговарят от
близо седмица, като очаква-
нията са този път да бъде
сложен край на споровете.
Това разкри старши трень-
орът на националния отбор
Иван Иванов.

Олимпийският шампион
от Барселона 1992 обяви, че
председателят Неделчо Колев
и избраният за такъв минала-
та година Ариф Маджид са
седнали на масата за прего-
вори и всичко върви към ус-
пешен край. Според наши из-
точници не са изяснени само
дребни детайли, но това било
въпрос на дни.

“Има не само светлина в
тунела, а направо слънце на
улицата на българските щан-
ги. Така ще може спортът ни
да върви напред. Към днешна
дата тези преговори са към
финализиране, но не участ-
вам в тях и не искам да пре-
предавам информация. Това,
което знам, е, че вървят доб-
ре и скоро ще можем да изле-
зем от този батак, в който се
намираме повече от година.
Под каква форма и кой ще
управлява федерацията, дали
ще има двама президенти,
това не мога да кажа. Когато
обаче има нещо сигурно, те

Ìèð÷åâà å 15-à
â ñâåòà íà ìàðàòîí

тона на Олимпиадата в Рио
2016, когато завърши 108-а.

Световната титла в дисцип-
лината в Юджийн, както и при
мъжете, заслужи бегачка от Ети-
опия. Златния медал с нов ре-
корд на шампионатите от
2:18:11 ч. спечели Готитом Геб-
ресласe. Тя дълго време се дви-
жеше заедно с кенийката Джу-
дит Джептум Корир, която дори
водеше до 40-ия км, но в крайна
сметка завърши първа, а Корир
остана втора с личен рекорд
2:18:20 ч.

Друга кенийка, но състеза-

СНИМКА БТВ

Милица Мирчева (в средата) направи запомнящ се дебют на Световно

ваща се за Израел - Лона Чем-
тай Салпетър, се пребори за
бронзовия медал с 2:20:18 ч. Тя
е европейска шампионка на 10
000 м от Берлин 2018.

“Доволна съм от класиране-
то си. Успях да постигна целта
си, която беше влизане в топ 20.

Бягането се разви тактически, не
сме гонили резултат. Важно
беше класирането. Топ 15 е
постижение за мен. Следващата
цел е Европейското, което е след
месец. Надявам се да се възста-
новя и да се представя достой-
но”, каза за бТВ Мирчева.

27-годишната Гебресласe
спечели първа титла след побе-
дата в Маратона на Берлин през
2021 г. Досегашното върхово
постижение държеше британка-
та Пола Радклиф, спечелила све-
товната титла в Хелзинки 2005 с
2:20:57 ч.

Çàäàâà ñå îáåäèíåíèå
â ùàíãèòå
Тежкоатлетите ни са Отбор №1 за месец юни

Владимир НИКОЛОВ

двамата ще излязат и ще ка-
жат какво са решили.

Досега всичко се правеше
на инат и нямаше никакъв
диалог. Мисля, че заплахата
на министър Радостин Васи-
лев да отнеме лиценза на фе-
дерацията също изигра роля
за започване на преговорите.
Все още нищо не е ясно и до
края на месеца могат да се
случат много неща, но съм
оптимист”, заяви на прескон-
ференция Иванов.

Отборът му бе награден
като №1 на месец юни в анке-
тата на пресклуб “България”.
Щангистите заслужиха приза,
след като спечелиха 5 титли и
общо 23 медала на Европей-
ското първенство в Тирана.
Иванов бе награден за най-
добър треньор на месеца.

“Бяхме огорчени от цялата
ситуация и това, че не получа-
вахме пари за труда си. Но
Иванов не спря да ни дава
надежда, че нещата ще се оп-

равят. Бойкотът, който обя-
вихме, ако нещата не се нор-
мализират до края на месеца,
все още е възможен, но не
вярвам, че ще се стигне до него.
Не трябваше изобщо да се
стига дотук, защото тази ситу-
ация имаше как да бъде избег-
ната”, каза еврошампионът
Христо Христов (109 кг).

Тимът ни се качва на лагер
в Белмекен на 31 юли, като за
високопланинската база са
предвидени 12-13 души.

тора в Нагоя. Бълга-
ринът отстъпи пред
“маегашира-7” Хо-
кутофуджи,  който
го събори със захват

на ръката с техни-
ката “хикаке”. “Ма-
егашира-6” Аоияма
вече е с пасив 4-6, а
днес излиза на до-

хиото срещу япон-
ския “секиваке” Уа-
катакакаге, който е
с актив 6-4. “Йокод-
зуна” Терунофуджи

и още трима сумис-
ти са с по 8 победи
и 2 загуби след де-
сетия кръг на над-
преварата.

Øåñòà çàãóáà íà Àîèÿìà â Íàãîÿ

СНИМКА БТА

Иван Иванов (в средата) и състезателите Дейвид Фишеров, Иван Димов, Христо
Христов и Дениз Данев позират с наградите за най-добър треньор и отбор на юни


